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MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V TREBIŠOVE 
 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 

 

ZO ZASADNUTIA MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA V TREBIŠOVE 

 

2. zasadnutie           dňa 12. 12. 2022           začiatok o 9.00 h 

 

 

Predsedajúci:    PhDr. Marek Čižmár, primátor 

 

 

Prítomní poslanci:   1.   Ing. Dušan Biž 

2.   MUDr. Iveta Čeplíková 

3.   Miroslav Davala 

4.   Koloman Demeter 

5.   PhDr. Marek Demeter 

6.   Ing. Peter Duč 

7.   PhDr. Daniela Fecková 

8.   Ing. Jozef Gazdag 

9.   Magdaléna Haburová 

10. Vladimír Horňák 

11. MUDr. Mária Hurčíková 

12. MVDr. Ivan Hrdlík 

13. Babken Chačlarian 

14. Ladislav Ivan 

15. Mgr. Lenka Janoková 

16. Ján Kacin 

17. PhDr. Beáta Kereštanová 

18. Ing. Marián Kolesár 

19. Jozef Krucovčin 

20. Mgr. Roman Ostrožovič 

21. RNDr. Slavomír Partila 

22. Ing. Martin Telepovský 

23. František Tomko 

24. MUDr. Lukáš Ždij 

 

 

Neprítomní poslanci:   

 

 

Prednosta Mestského úradu v Trebišove Mgr. Peter Sovák prítomný. 

 

 

Ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny (príloha č. 1). 
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Bod  č. 1 

Otvorenie 

Primátor otvoril 2. zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Trebišove. Privítal poslancov mestského 

zastupiteľstva, prítomných členov komisií z radov občanov, vedúcich oddelení mestského úradu, 

riaditeľa mestského podniku, zástupcov inštitúcií a občanov mesta.   

Konštatoval, že zasadnutia sa zúčastňuje nadpolovičná väčšina poslancov, z celkového počtu 24 

poslancov je momentálne prítomných 23 poslancov, zasadnutie mestského zastupiteľstva je 

uznášaniaschopné.    

 

 

 

Bod  č. 2 

Schválenie programu 

PhDr. Čižmár: 

Návrh programu zasadnutia ste dostali na pozvánke (príloha č. 2).   Dávam hlasovať o tom, aby sa 

dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva riadilo uvedeným programom. 

Nech sa páči, hlasujte. 

 
Návrh programu: 

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Určenie overovateľov 

4. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie finančnej 

5. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku 

6. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie bytovej 

7. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie školstva, kultúry a športu 

8. Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 4/2022 

9. Použitie prostriedkov rezervného fondu – odstránenie stavby „Kôlňa č. s. 2747 na pozemku 

parc. č. 5007/5 v Trebišove 

10. Programový rozpočet mesta Trebišov na rok 2023 s výhľadom na roky 2024 - 2025 

11. Zásady odmeňovania členov volených orgánov 

12. Suma finančných prostriedkov vyčlenených na dotácie na rok 2023 

13. Cenník služieb poskytovaných mestom 

14. Prevod nehnuteľného majetku mesta zámenou z dôvodu hodného osobitného zreteľa       

(Mgr. Magdaléna Kolodiová a Ing. Marián Kolodi) 

15. Prevod nehnuteľného majetku mesta zámenou z dôvodu hodného osobitného zreteľa (GREEN 

SIDE TV s.r.o.) 

16. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena (Mgr. Magdaléna Kolodiová          

a Ing. Marián Kolodi) 

17. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena (Trebišovská energetická, s.r.o.) 

18. Zmeny a doplnky č. 8 Územného plánu mesta Trebišov 

19. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady 

20. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o miestnych daniach na rok 2023 
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21. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy 

na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení na rok 2023 

22. Dodatok č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov č. 129/2013 o parkovaní 

a státí vozidiel na miestnych komunikáciách a ostatných verejných priestranstvách 

23. Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov č. 177/2022 o určení výšky 

príspevkov v školách a školských zariadeniach 

24. Príspevok za stravovanie dieťaťa v Mestských detských jasliach 

25. Dodatok č. 2 k Rokovaciemu poriadku mestskej rady 

26. Záznam Najvyššieho kontrolného úradu Slovenskej republiky o výsledku kontroly Projekty 

zamerané na zlepšenie energetickej efektívnosti v podmienkach miestnej samosprávy       

KA-029/2022/1090 

27. Odvolanie a delegovanie zástupcov zriaďovateľa v radách škôl a školských zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trebišov 

28. Organizačno-technické zabezpečenie referenda v roku 2023 

29. Plán zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Trebišove na rok 2023 

30. Informatívna správa o priebehu výstavby nájomných bytov na sídlisku Juh v Trebišove 

31. Informatívna správa o priebehu výstavby stavby Kompostárne Trebišov 

32. Správa o výsledku kontroly činnosti strediska Mestskej vnútornej ochrany Trebišov 

33. Správa o výsledku kontroly plnenia uznesení Mestského zastupiteľstva v Trebišove za rok 

2021 

34. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Trebišov na 1. polrok 2023 

35. Rôzne 

36. Záver 

 

Hlasovanie za  program rokovania: 
(hlasovanie č. 1) 

 

za: 23,  proti: 0,  zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

- primátor konštatoval, že program dnešného zasadnutia  bol schválený 

 

 

 

Bod  č. 3 

Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov 
 

Primátor odporučil mestskému zastupiteľstvu, aby v návrhovej komisii pracovali poslanci: 

 

1. MUDr. Iveta Čeplíková 

2. Miroslav Davala 

3. Jozef Krucovčin 
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Keďže k zloženiu návrhovej komisie neboli predložené iné návrhy, primátor dal hlasovať o zložení 

návrhovej komisie v zmysle ním predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 2) 

 

za: 23,  proti: 0,  zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

- primátor konštatoval, že návrhová komisia bola schválená v zložení, ako bolo navrhované. 

 

 

Za overovateľov zápisnice a uznesení o priebehu rokovania 2.  zasadnutia  mestského zastupiteľstva    

primátor určil  poslancov: 

 

1. PhDr. Marek Demeter 

2. Ján Kacin 

 

 

K zápisnici z predchádzajúceho zasadnutia mestského zastupiteľstva neboli vznesené žiadne 

pripomienky, bola overená overovateľmi, primátor ju vyhlásil za schválenú. 

 

 

 

Bod  č. 4 

Interpelácie a podnety poslancov 
 

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, otváram tento bod. 

 

Tomko: 

Prajem prítomným pekný deň. Mám tri podnety a dve interpelácie.  

Začal by som prvým podnetom občana. Všimol som si, že pred dvomi týždňami na zimnom štadióne 

bol nejaký agent, ktorý robil kompletnú obhliadku zimného štadióna. Vie dačo vedenie mesta s tým? 

Je to nadväzné na dajakú rekonštrukciu alebo niečo podobné? Viete niečo o tom? To je môj prvý 

podnet.  

Druhý podnet je opäť od občana, opäť sa týka zimného štadióna. Už 12 rokov je v rekonštrukcii, nie 

v rekonštrukcii, už 12 rokov je uzatvorená Zemplínska reštaurácia. Či sa niečo okolo toho pohlo. 

Tretí podnet, je podnet na mestský cintorín. Oslovili ma občianky ohľadom odcudzenia predmetov 

z hrobov. Je to veľký problém, sú z toho dosť nešťastné, najmä v čase po novembri, kde veľa 

predmetov im bolo odcudzených. Pýtali sa, ako je robený kamerový systém na cintoríne, či dá sa s tým 

dačo urobiť. To sú podnety. 

 

PhDr. Čižmár: 

Prvý podnet, zimný štadión, obhliadka. Tak, ako sme avizovali už dlhodobo, okrem technických 

záležitostí, ktoré súvisia s prevádzkou štadióna a s nutnými prehliadkami, hlavne odbornými 

prehliadkami stavu a celej správy štadióna, sa pripravujú aj podklady pre prípadnú rekonštrukciu 

a možnosť čerpania mimorozpočtových zdrojov. Takže pokiaľ prišlo k obhliadke, je to vec 

technických služieb, môžete sa pokojne obrátiť aj na nich, pán poslanec, ale sú len dve možnosti, buď 

v tomto prípade, bolo by dobre uviesť nejaký presnejší termín, pretože v tomto období štandardne sa 

vykonáva aj technická obhliadka priestorov a zariadení, hlavne technologických. Čo sa týka prípadnej 

rekonštrukcie alebo prípravných prác na nejakej stratégii a potom následne projektovej dokumentácii, 

tak aj tam riešime v rámci možností odborné posúdenie niektorých vecí, ktoré by mohli byť 

zapracované do prípadnej rekonštrukcie. Takže áno, z týchto dvoch možností, niektorá tieto veci rieši, 
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momentálne správca zariadenia, tzn. technické služby, určite vám dajú presnejšiu odpoveď, ak budeme 

vedieť presný dátum kedy sa tak stalo.  

Čo sa týka Zemplínskej reštaurácie, ide o zariadenie, ktoré je v dlhodobo súdnom spore, resp. ktoré je 

predmetom dlhodobého súdneho sporu s mestom. Zatiaľ tento súdny spor nie je ukončený. V tejto veci 

nás zastupuje právna kancelária. Aj nám je ľúto, že tento priestor sa nevyužíva tak, ako by bolo 

vhodné, pretože si uvedomujeme, že zvlášť hokejové zápasy a podujatia, ktoré sa konajú na zimnom 

štadióne si vyžadujú aj možnosť nejakého občerstvenia, ktoré v dávnej minulosti táto reštaurácia 

zabezpečovala, samozrejme už v prípade nového správcu, čo by mohli byť technické služby. 

Mestský cintorín, odcudzenie vecí. Túto vec neberieme na ľahkú váhu, samozrejme mesto monitoruje 

cintorín, takisto riešime správu aj spôsobom, že sú presne vyčlenené hodiny v rámci prevádzky, kde je 

cintorín dostupný verejnosti. Treba však na druhej strane povedať aj to, že nie stále sa dá zabrániť 

takýmto negatívnym javom, a je to v skutočnosti celospoločenský jav. Častokrát k cintorínom 

prichádzajú nielen blízki, ale aj vzdialení príbuzní, ktorí nie stále majú ochotu preukazovať kto sú 

a v akej súvislosti sú na cintoríne. Napriek tomu, správa cintorína zabezpečuje obhliadku, kontrolu 

pravidelnú, to podotýkam pravidelnú aj vo večerných hodinách, len je to istým spôsobom aj 

odporúčanie pozostalých, alebo tých, ktorí sa starajú o hroby, aby opatrne a hlavne z dlhodobého 

hľadiska zvážili ponechávanie nejakých vzácnych vecí na týchto hroboch. Kamerový systém sa 

nedokáže dostať presne, detailne ku každému hrobu a druhý problém, ktorý je, že tie negatívne javy sa 

znásobujú v celej spoločnosti a pravdepodobne mnohí ľudia sa nebránia ani tomu, aby sa tak stalo na 

cintoríne. Takže aj za pomoci mestskej polície, dokonca počas sviatkov hlavne dušičiek posilňujeme aj 

tieto priestory. Rómskou poriadkovou službou sa snažíme eliminovať tieto javy, zatiaľ sa nám 

dlhodobo darilo. Ak sú takéto informácie, takisto vás chcem poprosiť, aby ste ich adresovali správe 

cintorína a technických služieb, aby sme napr.  aj formou kamerového systému pokúsili dedukovať, 

kde, za akých okolností, v ktorom čase mohlo dôjsť k takejto situácii.  

 

Tomko: 

Ďakujem pán primátor. Tieto dve interpelácie, tieto sa jednajú Cukrovarskej ulice. 

Moja prvá interpelácia je na vedenie mesta, či sa to dá. Vieme, že štátna cesta 1. triedy – 79, patrí 

štátnej správe ciest. Je tam pouličné osvetlenie, začína tam obytná zóna z časti štvorprúdovky, 

z Trebišova von, smerom na Milhostov. Je tam desať pouličných osvetlení po začiatok cukrovaru. 

Z tých desiatich svieti len jedná lampa. Je to obytná zóna, ľudia sa mi sťažujú, aj ja osobne. V nočných 

hodinách je tam problém prejsť po chodníku k rodinným domom, lebo tam svieti, len jedna lampa. 

Ďalej pokračuje pouličné osvetlenie pozdĺž Devy, je tam štrnásť pouličných lámp, tam svietia 

jedenásť. To znamená, že nie je to pomer. Neviem, či vedenie mesta by mohlo nejakým spôsobom 

zasiahnuť k tomuto osvetleniu, ale je to dosť nepríjemná záležitosť v nočných hodinách.  

Druhá moja interpelácia sa jedná cukrovarského chodníka. Tento chodník je dlhý 2,8 km. Slúžil najmä 

v časoch socializmu na kampaň, kde po ňom prechádzalo tisícky osôb, teraz je v takom stave, že po 

ňom sa prakticky ani nedá chodiť. Keď to spojím s tým pouličným osvetlením, tak ide doslovne 

o život ísť po tom chodníku v nočných hodinách. Či by sa nedalo, neuvažovalo aspoň o oprave toho 

chodníka, najmä v miestach, kde sa už po ňom nedá chodiť. Tento chodník bol v minulosti využívaný 

najmä aj na športové účely. Množstvo ľudí tam športovalo, jak sa týka behu a pod. Teraz sa po ňom 

nedá ani chodiť. Či by sa nedalo niečo v roku 2023 podniknúť na tomto chodníku. Ďakujem.  

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade osvetlenia napr. aj Cukrovarská ulica, alebo tak, ako to poznáme pred priemyselnou časťou 

mesta v severnej časti. Chcem len upozorniť, že na rekonštrukciu alebo úpravu, resp. modernizáciu, 

mesto pripravuje v spolupráci s technickými službami nejaký plán, samozrejme ten sa bude odvíjať aj 

od finančným možností. Druhá vec je, že sme v rokovaní aj so spoločnosťami, ktoré ponúkajú iný 

model financovania. O všetkých týchto aktivitách, ako poslanci, budete informovaní, bude vám 

predložená možnosť rozhodovania. Zatiaľ sa javí ako najúčelnejšie, najefektívnejšie 

a najekonomickejšie riešenie vo vlastnej réžii, tzn. správcu technických služieb, aký model sa navrhne 

a postupnosť, to už bude vecou rozhodovania priamo v novom rozpočtovom roku, prípadne ďalších, 

pretože každá takáto oprava hlavne v prípade verejného osvetlenia si vyžaduje veľké množstvo 
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finančných prostriedkov, takže bude musieť byť realizovaná etapovite, ale je to oprávnená požiadavka, 

ktorá hlavne v severnej časti mesta si vyžaduje pozornosť, takže plánuje sa.  

Čo sa týka cukrovarského chodníka, tento je v záujme riešenia mesta. My sme absolvovali aj svojou 

účasťou pán poslanec, niekoľko pracovných stretnutí s občanmi tejto časti mesta. Ako dobre vieš, 

chodník ešte nie je vo vlastníctve mesta, preto je nereálne zatiaľ, ale nehovorím, že tak tomu nebude 

v budúcnosti, zatiaľ je nereálne investovať do tohto chodníka formou opravy alebo rekonštrukcie. 

Hneď ako sa táto možnosť naskytne v súvislosti s následnými, dúfam, úspešnými rokovaniami 

s doterajším vlastníkom, ktorý bol súčasťou rôznych aj súdnych konaní, tak budeme môcť mesto, 

zvážiť rekonštrukciu. Tento chodník bol z dlhodobého plánu riešený alebo považovaný za dôležitý aj 

kvôli tomu, že je spojnicou s časťou mesta Milhostov a v nadväznosti na  ďalšie obce ako sú Vojčice 

a Hriadky. Takže z tohto dôvodu mesto má záujem ho riešiť, to samozrejme sme adresovali aj 

občanom tejto časti mesta, ale musím doriešiť legislatívne vecí a hlavne právny titul v tejto veci, tzn. 

aby sme boli vlastníkmi a toto zase nevieme v niektorých veciach unáhliť, pretože mnohé veci boli 

predmetom súdnych konaní, ešte donedávna.  

 

Tomko: 

Ďakujem za odpoveď. 

 

MVDr. Hrdlík: 

Vážený pán primátor, kolegyne, kolegovia, milí hostia. Mám dve interpelácie.  

Prvá interpelácia je taká staronová. Prišiel za mnou jeden volič, možno ten, čo nedošiel za Ferom, tak 

asi za mnou prišiel, ale to je dlhodobý problém, pán primátor. Parkovanie pred poštou, to je stále 

obsadené to parkovisko. Ľudia, ktorí prídu na poštu, nemôžu sa tam dostať, lebo tam parkujú 

zamestnanci. Nedá sa to nejako, hovorím, že to už bolo riešené niekoľkokrát, ešte predtým, vedenie 

a dajak, či to nemôžeme nejak rozlusknúť ten problém. Do budúcna, či sa s tým nedá niečo robiť, lebo 

prídu ráno zamestnanci o siedmej zaparkujú a potom tí ľudia, čo prídu na poštu, nemajú kde parkovať. 

To sú nielen pošty zamestnanci, ale aj Prioru alebo ďalších tam, lekárne, neviem, kde všade, si to 

všimli asi aj ostatní. 

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako to bolo dobrým zvykom aj v minulosti, rieši to na pravidelnej báze mestská polícia. Začneme 

formou upozornení, zvyčajne ten efekt sa dostaví hneď a požiadam mestskú políciu, aby tento jav 

monitorovala v blízkosti pošty. Nie stále a za každých okolností sa dá tomu predchádzať tak, aby 

parkovisko bolo prázdne, to si treba uvedomiť, lebo v mnohých prípadoch si ľudia vysvetľujú, že ide 

o zamestnanca, ale ide aj o zákazníkov, klientov týchto zariadení, hlavne pošty. Takže, ak dôjde a to 

máme dohodu s monitorovacím systémom tu, na kamerách, ak dôjde k situácii, že niektoré auto je 

dlhodobo odstavené v tejto časti, tak sa snažíme prelustrovať a kontaktovať toho vlastníka. Tak 

poprosím mestskú políciu, aby sa táto situácia doriešila k spokojnosti. 

 

MVDr. Hrdlík: 

Potom tí ľudia parkujú pozdĺžne, nie na parkovisku a už je tam, vtedy je tam tá mestská polícia a ich 

pokutuje.  

 

PhDr. Čižmár: 

Nepokutuje hneď, my sme stále a platí to vo všetkých častiach mesta zvolili postup taký, že sú len 

upozorňovaní. Je pravdou aj to, že v prípade mnohých vodičov, práve pri tom pozdĺžnom parkovaní 

nastávajú havarijné situácie, alebo mestská polícia je bombardovaná otázkami aj podnetmi  zo strany 

občanov, prečo týchto občanov nepokutuje a ich nedokáže odtiaľ odviesť, pretože zmenšil 

manévrovací priestor pre autá. Takže, snaží sa to mestská polícia tak, ako tomu je aj v prípade 

parkovania na uliciach v meste, eliminovať tento jav najprv dohovorom až potom formou pokuty. 

Takže tak, ako si to avizoval aj teraz, vzhľadom na blížiace sa sviatky, bude zvýšená pozornosť 

venovaná aj tejto časti.  
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MVDr. Hrdlík: 

Ďalšia interpelácia. Skôr taký postreh, občan, ktorý nedošiel za Ferom, tak za mnou prišiel. Je problém 

v niektorých dňoch vybrať hotovosť z bankomatu. Neviem, či si to všimli aj ostatní občania tuná 

v meste, ale tu prichádzajú nejaké skupiny, väčšinou sú to ženy, ktorých čaká nejaký pán v aute, dve, 

tri,  ktoré majú štyridsať bankomatových kariet a vyberú celú hotovosť, že vraj sú to Ukrajinky. 

Neviem, či to dá riešiť, či sa to nedá riešiť, či je to problém. Asi si to všimli aj ostatní. 

Ďalší problém je ten, že oni sú väčšinou pred Tatra bankou, lebo tam je vkladomat, lebo oni vkladajú 

a hneď vyberajú. Oni sú tam  niekedy až pol hodinu, trištvrte hodinu, keď je tam viac ľudí, potom idú 

preč. To je postreh taký, nechcem sa dotýkať tých ľudí v núdzi alebo čo, či si to všimli aj ostatní. Pán 

prišiel a nemohol vybrať 2x, lebo neboli peniaze, potom prišiel k ďalšiemu bankomatu a tam musel 

čakať pol hodinu. Neviem, to je len postreh, ja interpretujem, čo mi bolo povedané.  

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade tohto, nazvem to, problému, áno je to jav, ktorý sa tu vyskytuje približne nejaký trištvrte 

rok. Viacerí nám avizujú, že to súvisí so situáciou v prípade vojny na Ukrajine a že vraj sú to 

obyvatelia, ale to my nevieme s istotou povedať. Zatiaľ, čo máme informácie od občanov, pokiaľ tí 

občania, čo išli vybrať z bankomatu peniaze, tak oni sa od tohto bankomatu vzdialili, potom sa vrátili 

späť. Je to kompetencia banky, to si treba hneď v úvode povedať. Druhá vec je, že môžeme upozorniť 

na to banku, ale vzhľadom na to, že každý takýto bankomat je vybavený aj kamerou, monitoringom, 

tak  predpokladám, že aj banky poznajú túto situáciu. Podobne tomu bolo aj v čase vyplácania 

sociálnych dávok, kde sme kontaktovali bankový inštitút z dôvodu lepšej organizácie toho výberu 

v prípade občanov. Čiže my, ako samospráva, budeme kontaktovať bankové inštitúcie na území mesta, 

ktoré disponujú bankomatmi na výbery peňazí, ale zatiaľ nemám tú kompetenciu, aby sme do toho 

zasahovali tak, aby sme vyzývali k preukazovaniu sa. Maximálne mestská polícia ak takúto situáciu 

vyhodnotí ako problematickú, tak môže nejakou identifikáciou dotyčnej osoby to zistiť, ale viac ako 

samospráva do tohto procesu zasahovať nemôžeme.  

 

MVDr. Hrdlík: 

Ešte jeden postreh, keď si to všimli ľudia, tak všimli si to aj tí ľudia, ktorí majú asi inakšie myšlienky, 

s tými dlhšími prstami a keď tam má 40 kariet pri sebe tá pani, v tej taške má aj väčšiu hotovosť sa mi 

zdá, že tam bude aj viacej peňazí. Tak nieže tu vznikne v Trebišove nejaká prestrelka, treba aj tomu 

predchádzať, lebo bol by som nerád, keby ku tomu prišlo. Je to veľmi také provokatívne pre ostatných 

ľudí, to len postreh, nechcem zas privolávať niečo, ale môže sa to stať,  že to bude niekoho lákať, 

hlavne teraz pred Vianocami, alebo nejakí ľudia v núdzi. Problémoví občania prídu teraz domov na  

Vianoce, trebalo by to viacej monitorovať a dávať pozor na nich, nieže tu vznikne nejaká prestrelka 

nedajbože. 

 

PhDr. Čižmár: 

Každopádne aj prostredníctvom mestskej polície budeme kontaktovať štátnu políciu v záujme 

nejakého riešenia alebo monitoringu.  

 

Ing. Telepovský: 

Prajem dobrý deň všetkým prítomným. Pán primátor, ja mám jeden podnet, ktorý vyplynul 

z rokovania školskej rady v centre voľného času v mesiaci október. Prerokovala sa správa o činnosti 

a v rámci tej bolo spomenuté, že centrum voľného času uhrádza v plnej výške faktúry za použitie 

autobusu, ako za poskytnutie služby autobusovej prepravy technickými službami. Pozeral som sa do 

Cenníka technických služieb a v zmysle tohto cenníka majú bezplatnú dopravu len denné centrá 

seniorov, základné školy, materské školy, základné umelecké školy a mestský úrad. Nie je tam 

zahrnuté centrum voľného času, ktoré si myslím, že je tiež školské zariadenie. Chcel by som ťa pán 

primátor požiadať, keby ste sa ako mesto mohli pozrieť na tento problém. Viem, že je zložitá 

ekonomická situácia, viem, že každé euro je dneska drahé, ale keďže sa jedná o deti, podľa môjho 

názoru by tam zahrnutí mohli byť, netrvám na tom, ale skúste sa na to pozrieť.  
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PhDr. Čižmár: 

Chcem poprosiť, aby na najbližšom rokovaní školskej komisie sa tomu venovali poslanci aj 

neposlanci, ktorí sú v tejto komisii. Ja len chcem upozorniť, že pod centrum voľného času sú 

evidovaní aj žiaci, hráči jednotlivých klubov, športových klubov, ktoré sú prijímateľmi dotácií od 

mesta, takže ak takémuto procesu došlo, tak len v záujme toho, aby tam nebola duplicitná dotácia, ale 

určite je tam priestor na to, aby ste sa dohodli, myslím školská komisia a navrhli nejaký spôsob 

riešenia a zásah do cenníka. Treba si však uvedomiť aj to, že čo sa týka poskytovania dopravy, budú sa 

musieť upraviť podmienky vzhľadom na to, aký vývoj cenovej politiky momentálne je. Či už 

hovoríme o pohonných hmotách alebo hovoríme o cene práce šoférov a samozrejme aj odpisy 

v prípade autobusu. Toto je predmetom ďalších možností vzhľadom na konkrétnu situáciu v novom 

roku, ale určite zatiaľ, a to chcem podotknúť, financovanie všetkých školských a predškolských 

zariadení a vrátane centra voľného času prebiehalo tak, že s tým financovaním boli stotožnení 

a súhlasili aj samotní riaditelia, takto sa pripravujú aj všeobecne záväzné nariadenia, takto sa 

pripravuje aj poskytovanie peňazí formou rezerv. Takže v prípade riaditeľa alebo kohokoľvek z centra 

voľného času, ak je nejaká požiadavka, tá je okamžite prejednávaná cez oddelenie školstva na úrovni 

buď vedenia alebo potom priamo porád vedenia mesta.  

 

Ing. Biž: 

Dobrý deň prajem. Mám dve otázky ohľadom cintorína, na prvú už bolo odpovedané, ktorú 

interpeloval pán poslanec Tomko a to je odcudzenie dekoratívnych predmetov z hrobov.  

V súvislosti s tým, som chcel dať do pozornosti ešte dosť také nedostatočné osvetlenie cintorína, 

hlavne v tej severozápadnej časti za tým pamätníkom padlých hrdinov a takisto by bolo dobre 

možnože uvažovať aj s úpravou povrchu chodníkov tejto časti. Je to trošku také nedôstojné na tie 

podmienky. 

Ešte sa chcem spýtať, tak ako pred štyrmi rokmi, teraz sa pýtam na bývalý Dom služieb, pretože 

občanov to trápi, ako ten objekt chátra. Či mesto nemá informácie ako chce majiteľ tohto objektu 

s tým naložiť, pretože to bol mestský objekt, už to nie je. Či nemáme informácie po štyroch rokoch ako 

ďalej, lebo je to memento.  

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade priestoru cintorína, oprava chodníkov je zahrnutá ako stav, ktorý si vyžaduje rekonštrukciu 

v čo najskoršom období. Preto aj v prípade toho, že sa začne realizácia opráv a rekonštrukcií, tak bude 

patriť medzi prioritné miesta, kde sa zrealizuje.  

Čo sa týka osvetlenia, požiadam technické služby o zásah, tzn. úpravu, takisto v rámci svojich 

možností a cenovej politiky realizujú takéto výmeny v niektorých častiach mesta, kde si to vyžaduje 

situácia. Možno ste zaregistrovali takúto zmenu v južnej časti mesta od čerpacej stanice Slovnaft až po 

pekáreň. Ide o výmenu niekoľkých osvetlení alebo tých výložníkov. Takže budeme samozrejme 

pokračovať v meste aj s ďalšími takýmito investičnými akciami. Vychádzať budeme samozrejme 

z možností rozpočtu, ale je to vec, ktorú technické služby a konkrétne správa cintorína vykonajú 

v dohľadnej dobe. 

Čo sa týka Domu služieb, situáciu poznáte aj z minulosti, nezmyselný predaj, výsledok sa dostavil, 

takže budeme opätovne rokovať s vlastníkom. Tak ako som avizoval, vlastník má niekoľko 

nehnuteľností, to nám oznámil pri spoločnom rokovaní vedenia mesta s ním. Nevedel odhadnúť čas 

kedy a akým spôsobom bude riešiť túto budovu, tzn., či sa vyberie cestou rekonštrukcie alebo ďalšieho 

odpredaja. Na základe tých prvotných informácií, ktoré mal od nás hovoril, že zvažuje aj alternatívu 

rekonštrukcie na prebudovanie, pre poskytovanie nájmu na podnikateľský účel. Takže vyvoláme tieto 

rokovania opätovne a v záujme toho, aj keď tá budova nepatrí nám, aby sa dala do poriadku, je to aj 

v našom záujme, aby nešpatila centrum mesta.  

 

MUDr. Čeplíková: FP 

Dobrý deň všetkým. Ja by som chcela nadviazať na interpeláciu Ing. Biža, čo sa týka cintorínu. Stredu 

bude participatívny projekt a ja som si pripravila taký ako návrh na zlepšenie vôbec úrovne cintorína. 

Tak pozývam všetkých, možnože sa pridáte ku mne, lebo som hovorila, že keď sme zbierali podpisy, 

tak v prvom rade ľudia vždy hovorili, že cintorín vyzerá zlé. Napríklad aj teraz, čo mal pohreb pán 
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Girman, tak som sa dopočula, že potom sa zriadenci ohadzovali s vencami, no proste, bolo to také 

nedôstojné. Takže pozývam všetkých na participatívny projekt a dúfam, že ma podporíte.  

 

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže sa už nikto ďalší nehlási do bodu Interpelácie a podnety poslancov, končím tento bod. 

 

 

 

Bod  č. 5 

Diskusia 
 

PhDr. Čižmár: 

Otváram Diskusiu. 

 

Tomko: 

Ďakujem za slovo, pán primátor. V prvom rade pánovi poslancovi Hrdlíkovi, zrejme má veľa priateľov 

aj občanov v Michalovciach, lebo v Trebišove Tatra banka nie je, tak asi zrejme odtiaľ vznikol podnet 

občanov z Michaloviec. 

Druhý môj podnet je ohľadom poďakovania za vybudovanie okružných križovatiek v meste Trebišov 

a hneď podnet na to, či mesto neuvažuje v budúcnosti, ja viem, že nie hneď, aj vybudovanie svetelnej 

križovatky, ktorá momentálne v Trebišove chýba, najmä pri štátnom gymnáziu. Bolo by to dobre aj 

pre, viete dobre, že vlastním autoškolu, bolo by to dobre aj pre výcvik nových vodičov, či náhodou 

mesto do budúcnosti neuvažuje o svetelnej križovatke v meste Trebišov. 

Mám ešte jednu, ohľadom včerajšej veternej smršte. Viem, že to je ešte skoro, koľko nám v parku 

približne spadlo stromov a i na Ulici Komenského, bol podnet občana, že tam spadol nejaký strom a či 

mesto neuvažuje ohľadom nejakého odborníka, ktorý by tie staré storočné stromy kontroloval nejakým 

spôsobom, aby sme predišli takýmto tragédiám. Takže, otváram diskusiu k tomu. 

 

PhDr. Čižmár: 

No, ja som ju otvoril, pán poslanec, čiže nemusíš otvárať.  

Čo sa týka svetelných križovatiek a vôbec kruhových križovatiek. Treba povedať jednu zásadnú vec, 

áno, aj situácia pri štátnom gymnáziu, neďaleko mestského úradu, dôležitá dopravná tepna aj smerom 

k nemocnici, tam sa zvažuje riešenie, nieže zvažuje, je pripravená štúdia, ktorá vytvára predpoklad na 

to, aby tam vznikla nie svetelná, ale kruhová križovatka. Pokiaľ na to budú vytvorené podmienky, tak 

určite sa bude riešiť budúcnosť tejto križovatky, tak, že bude zokruhovaná, nie svetelná. Vidíme 

rozdiel, sám si to teraz potvrdil, situácia na Ulici ČSA, kde bola svetelná a kde je teraz kruhová, ako sa 

zmenila situácia plynulosti a hlavne bezpečnosti. Druhá vec je, a teraz to nemyslím ani v zlom, ale 

trošku som prekvapený z argumentov typu, že malo by mesto mať svetelnú križovatku kvôli tomu, aby 

sa ľudia mali kde naučiť na semaforoch. Ja neviem potom, v Maďarsku ako sa potom učia, keď tam je 

všetko zokruhované? V obciach a mestách, v širokom okolí? Druhá vec je, ja pokiaľ mám dobrú 

informáciu z legislatívy, tak formát semaforov a výučbu semaforov tých troch základných farieb 

červena, oranžova, zelená, má učiť autoškola, nie mesto, čiže autoškola.  Ja som tiež absolvoval 

základy dopravnej výchovy pri niekdajšom Zväzarme, kde boli umiestnené semafory a tam som sa 

učil, čo je červena, oranžova a čo zelená. A tretia vec je, pokiaľ to bude čo len trošku možné, tak našou 

snahou bude riešiť takúto dopravnú situáciu alebo komplikovanú dopravnú situáciu aj v iných bodoch, 

napr. pri výjazde z Jána Husa, problematickou sa už javí aj výjazd na hlavnú ulicu smerom od 

okresného úradu, resp. okresného súdu. Čiže, tých bodov je viacero, ešte samozrejme nevynímajúc aj 

situáciu na Družstevnej a M. R. Štefánika, ktorá je stále v pláne a je záujmom mesta vyriešiť. Takže, 

na tvoju otázku bohužiaľ ti odpoviem negatívne, ak bude tá možnosť, radšej zokruhovanie ako 

svetelná.  

Čo sa týka stromov, takýto výskum mesto robilo a rieši priebežne, dokonca sa stretávame aj 

v súvislosti napr. s momentálnym riešením projektu pri múzeu priamo s pamiatkarmi. Ak si 

zaregistroval, tak mesto rieši aj náhradnú výsadbu. Teraz sa riešila pred nedávnom gaštanová alej, 
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budeme v nej pokračovať, zároveň robíme dovýsadbu, riešime dobrovoľnícke akcie. Čiže z pohľadu 

pribudnutia alebo nejakej plynulej náhrady stromov, ktoré padnú a následne, ktoré sa vysádzajú, tak sa 

snažíme dorovnať tie počty, ak nie navýšiť. V prípade situácie v meste, bola to špecifická situácia, 

súvisela s viacerými faktormi, naraz padal ťažký, mokrý sneh s dažďom, hneď primŕzalo. Mnohé 

stromy takto boli poškodené alebo ohrozovali premávku, či už na uliciach alebo na chodníkoch. 

Chcem však povedať aj to, že v prípade nejakých orezov a výrubov, prísne dodržiavame podmienky 

také, aké sú určené tými, ktorí realizujú obhliadku a to sú tí, ktorí sú odborne znalí v tejto veci, čiže 

mesto si svojvoľne nedovolí zasahovať do orezov a do výrubov. Musíme sa riadiť tým, aký je 

výsledok z posúdenia, z obhliadky.  A treba povedať aj to, že mnohí ľudia, ale fakt mnohí ľudia hlavne 

v blízkosti bytových domov, citlivo reagujú na otázku orezov, napriek tomu, že avizujeme, že tento jav 

má aj negatívne dôsledky, napr. v zimnom období alebo pri búrkach. Častokrát počúvame argument, 

že tie stromy pekne tienia, vytvárajú nejakú ochranu toho obydlia, aby sme do nich zbytočne 

nezasahovali. Čiže aj samospráva sa častokrát nachádza medzi dvoma mlynskými kameňmi. Na jednej 

strane si uvedomujeme praktické dôsledky, ktoré môžu nastať a ktoré sme videli včera, na druhej 

strane stanovisko ochranárov, prípadne tých, ktorí posudzujú stav stromov alebo obyvateľov mesta. Ja 

už len na dôvažok toho, čo si hovoril v súvislosti so včerajšou situáciou, chcem poďakovať všetkým 

zamestnancom technických služieb, vrátane vedenia technických služieb, všetkých koordinátorov 

a vedúcich úsekov, pretože si myslím, že sa tá situácia zvládla maximálne ako sa len dala 

a v porovnaní s inými mestami sme na tom boli skutočne dobre, takže ľudia len minimálne pocítili 

s nejakými obmedzeniami túto kalamitu aj na vlastnej koži. Takže, zato chcem aj poďakovať 

zamestnancom technických služieb, lebo nebolo to ľahké plynule zareagovať na takýto rýchly jav, 

ktorý sa tu stal hneď zrána.  

 

Ing. Telepovský: FP 

Ja by som chcel reagovať na kolegu, poslanca Tomka. Nechcem rozvíjať nejakú nekonštruktívnu 

polemiku, ale nedá mi, aby som sa neozval ku križovatke pri gymnáziu. Svojho času, dopravný 

inšpektorát sa zaoberal otázkou prestavby tejto križovatky. Áno, ako jedno z riešení bolo aj jej 

prestavba, alebo zriadenie svetelnej signalizácie, ale nie kvôli tomu, že nám v meste chýba a nemôže 

sa realizovať výcvik v autoškolách, ale jednoducho vzhľadom na problematickú situáciu v tomto 

dopravnom uzle. Svetelná signalizácia by bola vhodná možno v tom prípade, je tam totiž v tomto 

mieste problém s inžinierskymi sieťami. Ak by sa neprekladali inžinierske siete, jediným možným 

riešením, ak by sme chceli zlepšiť situáciu v tomto bode, je svetelná signalizácia, ale za predpokladu, 

že inžinierske siete sa nejakým spôsobom poriešia, určite vhodnejší spôsob je okružná križovatka. 

Problémom svetelnej je, zníženie plynulosti cestnej premávky. Bezpečnosť zvýši, ale plynulosť určite 

nie, a toto presne a komfortne rieši okružná križovatka, ktorá okrem samotnej bezpečnosti v prvom 

rade zabezpečí plynulosť. Takže, ja som osobne tiež za to, aby situácia pri gymnáziu sa riešila 

zokruhovaním a svetelnú signalizáciu ak, sú na to iné miesta a možnosti v meste, kde jednoducho 

z tých priestorových možností nie je možné zrealizovať okružnú križovatku.  

A ešte mám na margo autoškôl, je x ďalších miest v republike, kde svetelnú signalizáciu nemajú 

a sídlia tam autoškoly. Zo zákona existencia svetelnej križovatky v meste nie je podmienkou, ktorá by 

nejakým spôsobom obmedzovala činnosť autoškôl.  

 

PhDr. Čižmár: 

Už len jedna vec na dokončenie témy toho, čo si povedal v úvode v súvislosti s kruhovou križovatkou 

na ČSA, pán poslanec, chvalabohu, že sa nezrealizoval predaj aj pozemku pri ČSA, chvalabohu, lebo 

aj to bolo v pláne predať a dnes by sme tam mali možno nejakú reštauráciu alebo obchod namiesto 

svetelnej križovatky. 

Keďže sa už nikto nehlási do diskusie, končím Diskusiu.  
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Bod  č. 6 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie finančnej 
Predkladá: Ing. Peter Duč, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 3 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam zástupcu primátora, Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

finančnej a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

 

O slovo požiadala pani Johanidesová. 

 

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, pani Johanidesová, členka komisie školstva, udeľujem vám slovo, nech sa páči. 

 

Johanidesová: 

Dobrý deň. Ja by som v prvom rade chcela pogratulovať, zablahoželať pánovi primátorovi k zvoleniu 

a takisto všetkým novým poslancom. Ale vrátim sa naspäť do starého volebného obdobia, predošlého  

a chcem poďakovať všetkým, v prvom rade pánovi primátorovi, jeho zástupcom, pánovi prednostovi 

a všetkým poslancom, ktorí sa zaslúžili o neuveriteľnú prácu, ktorú za štyri ročné obdobie urobili. 

Pravidelne sa zúčastňujem na mestských zasadnutiach a takisto čítam info články, sledujem televíziu, 

sledujem aj internet a nechcem sa opakovať všetkých, len poviem, či rekonštrukcie materských škôl, 

športovísk, plavárne, okrem toho kruhové objazdy, čo ľudí naozaj tlačilo naozaj, že to bol taký 

problém a všetko sa urobilo. Ale chcem povedať aj to, že okrem toho pán primátor nemá iba to, na 

starosti, ale rôzne spoločenské, kultúrne a športové podujatia, kde sa zúčastňuje. Je to človek, mladý 

človek, vzdelaný, ktorý je dobrým manažérom, ktorý má vysoký potenciál a chce pre to naše mesto 

urobiť čo najviac. Má veľmi pekné vystupovanie a je to inteligentný človek, ktorého som raz nevidela 

pri žiadnych príležitostí, aby zlyhal. Chcem poďakovať zároveň aj technickým službám, lebo taký 

pokrok, aký sa urobil, čo ja, obyčajný človek som sledovala, je naozaj veľký, a takisto aj mestskej 

polícii, ktorá musí byť asi všade, lebo vieme, aké máme mesto a je ako potrebná. Hovorí sa, že bez 

lokomotívy sa vozne nehýbu. A je to pravda, lebo pokiaľ máme takého pána primátora a máme veľmi 

dobrých poslancov, čo sú tu aj staronoví poslanci a verím, že aj teraz budú robiť najlepšie tak, ako sa 

dá, lebo blíži sa čas Vianoc, najkrajšie čarovné Vianoce aspoň pre nás a pre mňa, pre materskárku, 

chcem povedať, že to naše mesto je pre nás ako naše kráľovstvo, lebo žijeme tu, cítime sa tu dobre 

a chceme aby bolo čo najlepšie, aby prosperovalo a na čele máme dobrého kráľa a verím, že budeme 

mať aj dobrých radcov, ktorí ako v každom kráľovstve radia. Sú aj ľudia, ktorí stále kritizujú 

a nachádzajú si len to zlé, negatívne, nevedia pochváliť, ale je to už v živote tak. Aj ja by som chcela 

a viem o mnohých veciach, ktoré by ako teraz pán Hrdlík spomínal, Dom služieb, chodníky a cesty 

a neviem čo, ale jednoducho sa to nedá, všetko závisí od financií. A ako aj dávno, takisto v rozprávke 

bolo, že tri groše mal, že jeden musel vrátiť, z jedného musel žiť a ďalší si musel požičať. Tak verím aj 

teraz, že pán primátor a jeho poslanci a celé mestské zastupiteľstvo budú robiť všetko preto, aby sme 

prosperovali, aby naše mestečko rástlo a aby sme všetci v ňom boli spokojní. Pekné sviatky a prepáčte, 

že som takto vstúpila do toho a klaniam sa vám pán primátor, pretože taký človek ako ste vy, a čo 

všetko za štyri roky urobil, to je, klobúk dole a prepáčte ešte raz.  

 

potlesk 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem veľmi pekne. To poďakovanie samozrejme v prvom rade patrí zamestnancom mesta, 

príslušným vedúcim oddelenia, ktorí  tu sú na každom zastupiteľstve a ktorí koordinujú projekty 
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a aktivity mesta. Hlavná časť pochvaly by mala byť adresovaná poslancom z predchádzajúceho 

funkčného obdobia, pretože aj občania mali možnosť vidieť rozdiel v tom, keď sa pracuje 

konštruktívne, lebo máme v živej pamäti aj to, čo sa dialo nejakých päť až osem rokov dozadu a ako 

fungovali zastupiteľstvá. No a v neposlednom rade treba poďakovať aj občanom mesta, lebo to zase 

musím zdôrazniť ja za svoju osobu, nielen ako primátora ale ako občana, vo väčšine aktivít, či to boli 

projekty, investičné akcie alebo aj ekonomické zásahy v prípade riešenia odpadovej politiky, sme sa 

dočkali aj trpezlivosti zo strany občanov a následne sa to aj nejakým spôsobom zhodnotilo, myslím 

v pozitívnom slova zmysle a to si vyžaduje aj veľkú toleranciu z ich strany. Takže, mnohé opatrenia 

neboli veľmi rýchle, nedali sa zmerať výsledkami hneď na začiatku, ale postupne a mňa len teší, že 

obyvatelia tým svojim spôsobom, že pristúpili k voľbám svojou občianskou povinnosťou, dali dôveru 

opäť ľuďom, ktorí majú záujem pracovať na rozvoji mesta, čo sa môže premietnuť teraz v aktuálnom 

štvorročnom období. 

K tomu, čo ste spomenuli pani Johanidesová v súvislosti s obnovou a rekonštrukciou, držali sme sa 

toho, čo bolo v pláne, tzn. snažili sme sa vytvárať podmienky hlavne pre tých, ktorí sú pre nás dôležití, 

to sú deti, najmladšia generácia, potom samozrejme aj žiaci základných škôl, vytvárať im prostredie, 

kde budú buď sa primerane a vo svojich možnostiach učiť, vzdelávať a zároveň zmysluplne využívať 

voľný čas. Takže dúfam, že sa nám to aspoň čiastočne podarilo. Je veľa určite nedostatkov, je veľa 

rezerv, kde sa dá pracovať, poslanci vedia o tom, často o tom rozprávame. Je veľa oblastí života, kde 

ešte treba investovať a popracovať aj zlepšiť prístup, ale takou pozitívnou a prvou takou dobrou 

lastovičkou hneď v úvode nového funkčného obdobia bolo aj to, že o vzťahu k materským školám 

môžeme zadeklarovať splnenie ďalšieho sľubu a to, že sa bude rekonštruovať aj dlhodobo požadovaná 

a už energeticky neefektívna budova materskej školy na 29. augusta, kde nám boli pridelené finančné 

prostriedky z envirofondu. Takže myslím si, že netešia sa z toho len deti, zamestnanci, ale už aj my, 

lebo aj keď sme rekonštruovali objekty v meste, škôlky, tak sme si uvedomovali, že tá škôlka 29. 

augusta je pre nás dôležitá a teraz sa to istým spôsobom aj naplnilo. Takže za to tiež ďakujem svojim 

kolegom, zamestnancom a všetkým, ktorí participovali na tomto schválení finančných prostriedkov. 

Toľko v zásade k diskusii. Ukončujem, ospravedlňujem sa, že som začal bod 6 skôr. 

Takže, nasleduje bod č. 6. 

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam zástupcu primátora, Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

finančnej a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Krucovčin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie finančnej zo dňa 28. 11. 2022. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, prosím hlasujte. 
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Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 3) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 7/2022, ktoré tvorí prílohu tejto 

zápisnice. 

 

 
 

Bod  č. 7 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku 
Predkladá: Ing. Dušan Biž, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 4 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

výstavby a majetku a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Ing. Telepovský: 

Pán primátor, chcel by som poslancom ozrejmiť skutočnosť, že Komisia výstavby a majetku sa pri 

prerokovaní jednotlivých materiálov v prvom rade okrem iného zaoberá aj skutočnosťami, či 

v súvislosti s prejednávanými materiálmi nie je uvalená nejaká ťarcha alebo nejaké záložné právo na 

pozemky, ktorých sa tieto materiály týkajú. Tak to bolo aj pri poslednom zasadnutí komisie, kde 

v súvislosti s pozemkami, prevodom pozemkov, ktorých vlastníkmi sú pani Kolodiová a pán Kolodi, 

sme sa touto skutočnosťou zaoberali a zistili, že sú tam nejaké ťarchy a je to uvedené aj 

v informatívnej správe zo zasadnutia komisie, kde sme vyzvali mesto, aby sa touto skutočnosťou 

zaoberalo a vysporiadalo. Takže som rád, že tie nezrovnalosti, na ktoré už prišla samotná komisia sa 

dávajú na správnu mieru a bude to poriešené v zmysle zákona a v zmysle žiadosti oprávnených 

dotknutých osôb. 

 

PhDr. Čižmár: 

Treba doplniť aj to, ale myslím, že táto vec je vám už známa a hovoril o tom aj pán JUDr. Galgoczy, 

že situácia, ktorá súvisí s predmetnými bodmi, a ktoré budú stiahnuté z rokovania sa menila až 

v priebehu minulého týždňa, čo nebolo možné vedieť ani na rokovaní mestskej rady a už vôbec nie na 

rokovaní komisií.  

 

Ing. Telepovský: 

Áno, tie skutočností, ktoré vyplynuli teraz sú úplne nové. Ja som sa o nich dozvedel včera, ale boli tam 

aj predtým nejaké ťarchy staré, ktoré neboli vysporiadané, takže ja som mal na mysli tie pôvodné, ale 

hlavne to, že komisia sa týmito záležitosťami aj pri ostatných materiáloch predkladaných zaoberá. 
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PhDr. Čižmár: 

Keďže sa nikto ďalší nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie MUDr. Iveta Čeplíková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku zo dňa 28. 11. 2022. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, prosím hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 4) 

 

za: 24, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 8/2022, ktoré tvorí prílohu tejto 

zápisnice. 

 

 
 

Bod  č. 8 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie bytovej 
Predkladá: Mgr. Viera Mokáňová, predsedníčka komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 5 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

bytovej a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Miroslav Davala v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie bytovej zo dňa 26. 09. 2022. 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 5) 

 

za: 24, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 9/2022, ktoré tvorí prílohu tejto 

zápisnice. 

 

 
 

Bod  č. 9 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie školstva, kultúry a športu 
Predkladá: PhDr. Daniela Fecková, predsedníčka komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 6 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam zástupcu primátora, Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

školstva, kultúry a športu a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Krucovčin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie školstva, kultúry a športu zo dňa 28. 11. 2022. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 6) 

 

za: 24, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 10/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 10 

Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 4/2022 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 7 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Súčasťou predloženého materiálu je aj obsiahla Dôvodová správa v rámci ktorej je presná špecifikácia 

4. rozpočtovej zmeny v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu roka 2022. Máte to spracované 

v textovej podobe v rámci Dôvodovej správy. Celková suma príjmov, výdavkov sa po 4. rozpočtovej 

zmene mení nasledovne:  celkové príjmy 24 851 800,00 €,  celkové výdavky 24 848 900,00 €, rozdiel 

príjmov a výdavkov/prebytok 2 900,00 €. 

Finančná komisia tento materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu ho schváliť 

v predloženej podobe.  

Žiadam zástupcu primátora, Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 

4/2022 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie MUDr. Iveta Čeplíková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

 

rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 4/2022, a to: 

Príjmová časť    24 851 800,00 € 

Výdavková časť   24 848 900,00 €  

Rozdiel príjmov a výdavkov           2 900,00 €. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 7) 

 

za: 24, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 11/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 11 

Použitie prostriedkov rezervného fondu – odstránenie stavby „Kôlňa“ č. s. 2747 na 

pozemku parc. č. 5007/5 v Trebišove 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 8 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Finančné prostriedky peňažného rezervného fondu mesta Trebišov sú tvorené z prerozdelenia prebytku 

rozpočtu za uplynulý rozpočtový rok a zo zostatku fondu z predchádzajúcich období. V zmysle zákona 

č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v platnom znení, rozhodovanie o použití fondu je priamo uvedeným zákonom zverené 

mestskému zastupiteľstvu. Rezervný fond mesta slúži na krytie nezabezpečených výdavkov 

kapitálového rozpočtu, ako aj na zabezpečenie nevyhnutného chodu mesta v prípade nepredvídaných 

a mimoriadnych udalostí. 20. augusta 2022 bol na území mesta vyhlásený mimoriadny stav z dôvodu 

vzniku požiaru v priestoroch zberného dvora  budova „Kôlňa“ so súp. č. 2747 na pozemku parc. č. 

5007/5 v Trebišove. Nakoľko vznikla potreba financovania nákladov súvisiacich s odstránením 

následného havarijného stavu v zmysle  § 10 odstavec 9 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v platnom znení, ak v 

priebehu rozpočtového roka vznikne potreba úhrady bežných výdavkov na odstránenie havarijného 

stavu majetku obce alebo majetku vyššieho územného celku, alebo na likvidáciu škôd spôsobených 

živelnými pohromami alebo inou mimoriadnou okolnosťou, ktoré nie sú rozpočtované a kryté 

príjmami bežného rozpočtu, môže obec alebo vyšší územný celok na základe rozhodnutia svojho 

zastupiteľstva použiť prostriedky rezervného fondu. Z uvedeného navrhujeme schváliť Mestskému 

zastupiteľstvu v Trebišove použitie rezervného fondu na financovanie búracích a demolačných prác pri 

odstránení stavby vo výške 12 730,99 EUR. 

Finančná komisia uvedený materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu ho schváliť 

v predloženej podobe. 

Ja sa chcem v tejto súvislosti poďakovať Technickým službám mesta Trebišov, ktoré participovali aj 

pri odstraňovaní škôd a zároveň aj na úprave celého areálu potom, čo sa stála táto udalosť. Myslím, že 

aj vďaka ich pričineniu sa minimalizovali náklady mesta na uvedenú úroveň.  

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala Použitie prostriedkov rezervného fondu – 

odstránenie stavby „Kôlňa“ č. s. 2747 na pozemku parc. č. 5007/5 v Trebišove  a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň  žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Miroslav Davala v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

v súlade s § 15 ods. 2 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v platnom znení, použitie prostriedkov rezervného fondu vo 

výške 12 730,99 EUR s DPH na  odstránenie stavby „Kôlňa“ č. s. 2747 na pozemku parc. č. 5007/5 

v Trebišove.  
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 8) 

 

za: 24, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 12/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 
 

Bod  č. 12 

Programový rozpočet mesta Trebišov na rok 2023 s výhľadom na roky 2024 - 2025 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 9 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Programový rozpočet mesta pre roky 2023 – 2025 predstavuje významný krok pri riadení 

rozpočtových zdrojov na úrovni samosprávy v podobe zmeny pohľadu na rozpočet, jeho funkciu a 

obsah. Hlavným cieľom zavedenia programového rozpočtovania v meste Trebišov je snaha o 

maximalizovanie transparentnosti pri nakladaní s verejnými zdrojmi mesta a prezentovanie zámerov a 

vybraných cieľov samosprávy pre najbližšie 3 roky. Programový rozpočet od roku 2009 podlieha 

pravidelnému monitorovaniu a hodnoteniu, prostredníctvom ktorého bude možné sledovať nielen 

vývoj finančného plnenia rozpočtu, ale aj programového plnenia rozpočtu, t.j. dosahovanie 

stanovených cieľov. Výsledky plnenia rozpočtu mesta budú prezentované prostredníctvom 

monitorovacích správ a záverečného účtu mesta, ktoré budú dostupné aj na internetovej stránke mesta 

pre zvýšenie informovanosti obyvateľov. Rozpočet mesta na rok 2023 je spracovaný v súlade 

s príslušnými zákonmi, opatreniami a nariadeniami, ako prebytkový. Je v ňom premietnutý nový 

systém financovania územných samospráv nadväzujúci na prechod kompetencií v rokoch 2002 – 2004. 

Prostriedky na financovanie originálnych kompetencií budú obciam poukazované na základe zákona o 

rozpočtovom určení výnosu dane z príjmov územnej samospráve a Nariadenia vlády Slovenskej 

republiky o jej rozdeľovaní a poukazovaní územnej samospráve. Finančné prostriedky pre obce budú 

poukazované podľa určených kritérií, ktorými sú počet obyvateľov obce k 1. 1. predchádzajúceho roka 

s trvalým pobytom na území obce, počet obyvateľov obce upravený koeficientom v závislosti od 

zaradenia obce do veľkostnej kategórie, prepočítaný počet žiakov v základných umeleckých školách, 

materských školách, školských zariadeniach a počet obyvateľov starších ako 62 rokov, plus špecifické 

koeficienty, t. j. koeficient nadmorskej výšky, veľkostný koeficient obce a koeficient školských 

zariadení. Na základe zákona o rozpočtových pravidlách sa rozpočet obce vnútorne člení na bežné 

príjmy a bežné výdavky, ďalej na kapitálové príjmy a kapitálové výdavky a finančné operácie.  

Celkový rozpočet mesta na rok 2023 sa predpokladá v objeme 23 457 650,00 €. Prostriedky na 

financovanie originálnych kompetencií sú zahrnuté vo vlastných príjmoch, prenesené kompetencie 

budú aj naďalej financované z decentralizačnej dotácie štátu, ide predovšetkým o matriku, základné 

školstvo, školský úrad, spoločný stavebný úrad, evidenciu obyvateľstva, ŠFRB, životné prostredie a 

pozemné komunikácie.  

Finančná komisia tento materiál prerokovala na svojom zasadnutí a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu ho schváliť v predloženej podobe. 

Žiadam Ing. Petra Duča, zástupcu primátora o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

 

 



Strana 19 z 52 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala Programový rozpočet mesta Trebišov na rok 

2023 s výhľadom na roky 2024 – 2025 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie 

schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 1, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Ing. Kolesár: 

Pán primátor, pani poslankyne, páni poslanci. Na zasadnutí mestskej rady som to bol ja, ktorý som 

nepodporil tento návrh a navrhol som, aby bol rozpočet mesta na rok 2023 upravený tak, že transfer 

pre technické služby bude zvýšený v takom rozsahu, aby platy zamestnancov technických služieb 

okrem vrcholového manažmentu, boli zvýšené o 20 %. Pred týmto návrhom som si ešte overil, že 

i v dnešnej dobe platy niektorých zamestnancov technických služieb sú na úrovni minimálnej mzdy, 

napriek tomu, že mesto dostáva minimálne na podielových daniach neporovnateľne viac peňazí, ako to 

bolo v minulosti a s platmi na úrovni minimálnej mzdy sa v mnohých prípadoch počíta aj pre rok 

2023. I dnes sme počuli množstvo poďakovaní oprávnených pre zamestnancov technických služieb. 

Vo finančnom vyjadrení však môj návrh akceptovaný nebol, rozpočet na dnešné zasadnutie je 

predložený tak, ako bol predložený na mestskej rade. Toto rozhodnutie samozrejme prináleží vedeniu 

mesta rozhodnutie predložiť a rozhodnutie schvaľovať prináleží mestskému zastupiteľstvu, preto 

nepredkladám žiadny pozmeňujúci návrh, len vás informujem, že tento rozpočet vzhľadom na to, že 

môj návrh na zvýšenie platov zamestnancov v technických o 20 % akceptovaný nebol, nepodporím. 

Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Pre zlepšenie informovanosti občanov, poslancov mestského zastupiteľstva sa patrí povedať aj B. 

V roku 2014 po tom, čo mala byť odovzdaná správa mesta novému primátorovi, nebol splnený postup 

Smernice ministerstva vnútra, že bude tak odovzdaný do určitého časového obdobia, sme sa stretli 

v zmysle zákona až 2. januára 2015. To znamená, ako posledná samospráva na Slovensku, aby za 

okázalých udalostí, hádzania insígnií a nepodania ruky, bola odovzdaná správa mesta novému vedeniu. 

Poslanci mestského zastupiteľstva by mali vedieť, už sme to pripomínali aj v minulom funkčnom 

období, že 3. januára nás navštívil vtedajší riaditeľ technických služieb, ktorý nám oznámil, že mesto 

bolo tak brilantne ekonomicky riadené, že sa stretáva s problémom, z čoho zaplatí sekeru vyše 200 tis. 

eur, ktorá mu ostala, ako organizácii mesta. Zároveň, ďalší deň sa tu objavila spoločnosť, ktorá 

v prítomnosti mňa, v prítomnosti vtedajšej pani zástupkyne, v prítomnosti nového prednostu 

mestského úradu, nám oznámila, že už prebehli nejaké rokovania týkajúce sa prípravy privatizácie 

technických služieb s tým, že záujem z ich strany je len o správu ciest a správu odpadov. Čiže, 

zrozumiteľnou ľudskou rečou povedané to, čo je biznis, výhoda.  Zároveň k tomu chcem povedať aj 

to, že tá výborná finančná kondícia, ktorá bola oznámená v čase odovzdávania moci alebo správy 

mesta, bola v skutočnosti fiktívna, keďže v skutočnosti išlo len o peniaze prenesených kompetencií 

a viazané peniaze, ktoré bolo potrebné použiť. Čiže, zaráža ma fakt, pán poslanec, že vtedy osud ľudí 

na technických službách nikoho netrápil. Možno by stačilo len málo a tí ľudia sú dnes bez práce a my 

dnes všetky služby správy odpadov, správy ciest financujeme za ťažké peniaze, ako objednanú službu. 

Takže len toľko na vysvetlenie. 

 

Ing. Kolesár: FP 

Pán primátor, to, čo hovoríte o pripravovanej privatizácii technických služieb sú absolútne nezmysly. 

Museli by ste to dokázať, nič také sa nepripravovalo a rozhodne nikdy taký zámer nebol a treba 

povedať ešte aj C, že na mesto chodilo na podielových daniach v roku 2014 tak možno do 400-500 tis. 

eur mesačne, dnes chodí možno dvojnásobok tejto sumy. Takže áno, neboli technické služby v dobrej 

kondícii, preto bola situácia aká bola. Dnes je situácia lepšia, preto návrh, ktorý predkladám si myslím, 

že je predložený za finančne úplne iných podmienok než bol v minulosti. A keď vy máte z roku 2014 
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nejaký silný zážitok a neviete sa s ním vyrovnať, tak to je už naozaj len a len vaša vec, ktorá myslím 

si, že s rozpočtom nemá nič spoločné.  

 

PhDr. Čižmár: 

Pán poslanec, ja som sa vyjadroval k situácii v technických službách, tak silné zážitky si nechajte pre 

seba, to vás chcem požiadať tu oficiálne, dobre, na hodnotenie, to dúfam, že už je zabudnuté. Ja len 

chcem pripomenúť, že zvyšovanie platov aj čo sa týka technických služieb ich čaká v zmysle 

schválených uznesení aj vlády, najprv to bude 10 a potom 7 %. A čo sa týka hodnotení toho, čo 

poviem, buďte taký láskavý, je rok 2022, nie je rok 2015 až 2018, kedy ste sedeli tam hore a ste 

aportovali poslancov. Je rok 2022, tu sedí 24 rovnocenných ľudí a vedenie mesta, ktoré je tiež 

rovnocenné vám. Pokiaľ vy poviete nejaký názor, rovnakú možnosť názoru má aj vedenie mesta.  

 

Ing. Duč: 

Dámy a páni, prajem všetkým príjemný dobrý deň. Mojou povinnosťou je reagovať na slová 

poslaneckého predrečníka Ing. Kolesára a zároveň aj doplniť pána primátora, ktorý spomenul tie 

legislatívne bariéry alebo parametre, ktoré myslia na platy zamestnancov v štátnej a verejnej správe. 

Na stránke ministerstva financií je citácia priamo ministra financií, Igora Matoviča, citujem: Od 1. 

januára 2023 bude valorizácia platov o 7 %, od 1. septembra o 10 %. Celkový nárast platov pri 

porovnaní júna tohto roka a septembra budúceho roka, tak podľa slov ministra financií bude 21,2 % , 

koniec citátu. Ako vidíte, pán Kolesár, už minister financií, vás zrejme telepaticky počul a vami 

požadovaných 20 % dal dokonca na 21,2 %. Čiže, už z toho je vám asi zrejme, že rozpočet aj pre 

technické služby je konštruovaný tak, že s touto valorizáciou sa samozrejme ráta, k tomuto bodu. 

K druhému bodu, opäť rozviniem debatu pána primátora, ktorý rozprával o privatizácii technických 

služieb. Ja to len doplním o to, že vašou rukou boli spísané koncepcie odpredaja majetku mesta alebo 

nakladania s majetkom mesta, týkajúce sa napr. kúpaliska, plavárne a ďalších, ale o tom, športovej 

haly samozrejme, o tom vieme niekedy aj detailnejšie porozprávať, ak si to bude situácia vyžadovať. 

Takže, našim zámerom ak ste si iste stihli všimnúť za ostatných osem rokov, nie je nič rozpredávať,  

naopak, rokmi zdevastovaný a znehodnotený majetok rozvíjať a v prvom rade na tie rekonštrukcie 

treba zháňať peniaze, čo je zasa mamutia zásluha pána primátora, lebo bez cudzích zdrojov vo výške 

13 mil. eur by nič z toho, čo sa v meste udialo, zrealizované nebolo. Takže k rozpočtu toľko. Na záver 

ešte raz, je valorizácia aj v technických službách aj v podmienkach mesta Trebišov, ráta sa s 21,2 % 

valorizáciou platov. Ďakujem.   

 

PhDr. Čižmár: 

Prv než odovzdám slovo s faktickou poznámkou, ešte si neodpustím poznámku. Škoda, že ste 

nezvážili použiť peniaze, ktoré ste dali pri svojom odchode vo výške radovo niekoľko tisíc eur ľuďom 

z mestského úradu, spomeniem sumy 8, 5, 6 tisíc, atď. na transfer technickým službám. Myslím si, že 

ľudí, ktorí pracujú za minimálnu mzdu, by to oveľa viac potešilo, ale bolo to vaše manažérske 

rozhodnutie, ako ste nám už raz hovorili.  

 

Ing. Kolesár: FP 

Vrátim sa k meritu veci, rokujeme o Programovom rozpočte mesta Trebišov. Považoval som za 

vhodné oznámiť aj kolegom, aj verejnosti, prečo môj postoj bude taký, aký je. K tým veciam, ktoré 

nesúviseli s prerokovaným bodom poviem len toľko, že predtým, než ste začali hovoriť, ako tým, ktorí 

začali hovoriť, ste si mali zobrať slovo, lebo ste nehovorili k veci. Ďakujem.  

 

PhDr. Čižmár: 

O tom, kto hovorí k veci, kto nie, si nechajte prosím pre seba. Ja len pripomeniem k finančnej kondícii 

mesta,  keď sa schvaľoval váš plat,  ste hovorili o výbornej finančnej kondícii mesta. Ja len 

pripomeniem, že za vašu dobu sa predalo množstvo mestského majetku, takže neviem, kde je 

v skutočnosti pravda. Toho majetku bolo predaného natoľko, že hovoriť o zlej kondícii mesta asi nie je  

na mieste. 
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Končím diskusiu k uvedenému bodu a zároveň  žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Krucovčin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

A/ schvaľuje 

Programový rozpočet mesta Trebišov na rok 2023, a to: 

 

Príjmová časť    23 457 650,00 € 

Výdavková časť   23 389 650,00 € 

- z toho reprezentačné         10 000,00 €  

Rozdiel príjmov a výdavkov         68 000,00 € 

 

B/ berie na vedomie 

Návrh programového rozpočtu mesta Trebišov na roky 2024 – 2025.  

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 9) 

 

za: 23, proti: 1, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 13/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

Bod  č. 13 

Zásady odmeňovania členov volených orgánov 
Predkladá: Ing. Peter Duč, zástupca primátora. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 10 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako to máte uvedené v materiáli, v Dôvodovej správe máte spracovanú tabuľkovú podobu zmeny 

Zásad odmeňovania členov volených orgánov, tak v prípade účasti na mestskom zastupiteľstve, ako aj 

v prípade účasti na komisii a na mestskej rade. Zároveň podotýkam, že táto zmena zohľadňuje nie 

paušál, ale zohľadňuje počet účastí na zasadnutí jednotlivých orgánov, tzn. v zmysle toho, koľkokrát 

sa zúčastníte, či už rokovania zastupiteľstva, komisie alebo mestskej rady. Z toho vyplýva potom 

odmena príslušného člena buď komisie, mestskej rady alebo poslanca mestského zastupiteľstva na 

jeho rokovaní. 

Žiadam Ing. Petra Duča, o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala Zásady odmeňovania členov volených 

orgánov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 1, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Keďže som predkladateľom tohto materiálu, tak v stručnosti zhrniem svoju vôľu, prečo som sa 

rozhodol tento materiál predložiť, či už na rokovanie, prvotne bol predložený na rokovanie komisie 

finančnej, samozrejme na mestskú radu a následne na mestské zastupiteľstvo. Súčasné zásady 

odmeňovania sú účinné od 1. mája 2019 a od  toho momentu nepretržite a dosť dynamickým tempom 

rástla priemerná, ale aj minimálna mzda v NH SR, čiže je na mieste aj z tohto dôvodu, aby aj poslanci 

boli adekvátne  odmeňovaní. Jedná sa tiež aj o časovú a odbornú náročnosť pôsobenia volených 

orgánov, tzn. poslancov i neposlancov v komisiách, v mestskej rade a neposledne aj v mestskom 

zastupiteľstve. Preto navrhujem, alebo som teda predložil návrh zo súčasnej úrovne odmeňovania 

približne dva a pol násobok týchto odmien. Samozrejme je tam odstupňované, čo sa týka mestského 

zastupiteľstva, účasť na hlasovaní, nie je to paušálna odmena, tzn. to odstupňovanie sme tam zanechali 

od 0-30 %, od 31-60 % a od 61-100 %. Účasť na hlasovaní to z toho titulu, aby nemohlo k nejakému 

zneužívaniu dochádzať, že poslanec si povie, a mám paušálnu odmenu istú každý mesiac, nemusím 

prísť na zastupiteľstvo. O tom to celé je, aby to bolo motivačné, pretože ak si dnešné porátame, koľko 

poslanec je honorovaný na dnešnú finančnú úroveň, tak s ohľadom na všetky strávené hodiny, či už na 

radách alebo aj neoficiálnych poslaneckých stretnutiach, na komisiách a samotnom zastupiteľstve, tak 

tá priemerná hodinová mzda neodráža ani zďaleka legislatívou stanovenú minimálnu hodinovú mzdu. 

Čiže aj z tohto titulu sme sa snažili priblížiť takýmto reálnejším podmienkam v hospodárstve, ale stále 

to je pod úrovňou okolitých miest, teda okolitých samospráv, pretože aj vo Vranove sú poslanci 

honorovaní ďaleko lepšie, podobne je to aj v meste Humenné. Takže, zatiaľ toľko. Ďakujem pekne.  

 

Ing. Kolesár: 

Nespochybňujem nič z toho, čo pán Duč uviedol vo svojom príhovore. Podobne ako na mestskej rade 

aj dnes uvádzam, že načasovanie tohto opatrenia nepovažujem za šťastné a myslím si, že v súčasnej 

i spoločenskej situácii i v nadväznosti na to, čo odznelo vo vecnej časti v predchádzajúcom bode sa 

domnievam a som presvedčený, že toto opatrenie sme mohli odložiť na neskôr. Ale samozrejme, je to 

môj názor, v tejto súvislosti nepredkladám žiadny pozmeňujúci návrh.  

 

Ing. Duč: 

Ja len doplním, samozrejme váš názor vám neberiem, stále si budem obhajovať ten svoj, nakoľko som 

predkladateľom tohto materiálu. Môžem na dôvažok ak vám záležalo alebo mali ste na srdci osudy 

zamestnancov technických služieb a snažili ste sa zapracovať do rozpočtu už zapracovanú valorizáciu 

platov, tak si myslím, že aj osud poslancov by vám nemal byť ľahostajný, pretože aj oni tu odvádzajú 

kus odbornej roboty a je to nesmierne náročná robota a stále je to poddimenzované aj s ohľadom na 

minimálnu, zákonom stanovenú mzdu.  

 

Ing. Kolesár: FP 

Pán Duč, nespochybnil som prácu poslancov, ani nič z vašich slov.  

 

PhDr. Čižmár: 

Myslím si, že pán zástupca nehovoril nič o spochybňovaní.  

Ja už len pripomeniem, že práca poslancov to je vlastne aj informácia pre verejnosť, aj keď zrejme je 

to všeobecne známe, je nielen sústredená do činnosti práce mestskej rady, komisií, mestského 

zastupiteľstva ale tak, ako tomu bolo dobrým zvykom v predchádzajúcom období, boli to aj pracovné 

stretnutia, kontrolné dni, tzv. výjazdy poslancov priamo pri realizácií investičných akcií. Mnohí 

z poslancov sú otvorení aj spolupráci, čo sa potvrdilo v predchádzajúcich rokoch, aj pri riešení 

zásadných problémov činnosti samosprávy, či už to boli veci súvisiace s rozvojom mesta alebo 

problematické situácie, prípadne havarijné stavy. Takže, z toho dôvodu aj práca poslanca, aby to bolo 

všeobecne známe je častokrát aj poradenská vo vzťahu k mestu, aspoň tu to takto býva dobrým 

zvykom a zatiaľ sme sa stretli zo strany poslancov len s pozitívnou odozvou, takže za to im z tohto 

miesta ďakujem.  
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Keďže sa nikto ďalší nehlási do diskusie, končím diskusiu, zároveň  žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie MUDr. Iveta Čeplíková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Zásady odmeňovania členov volených orgánov. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 10) 

 

za: 22, proti: 0, zdržalo sa: 1, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 14/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

Bod  č. 14 

Suma finančných prostriedkov vyčlenených na dotácie na rok 2023 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 11 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

V súlade s ustanoveniami súčasne platného znenia Všeobecne záväzného nariadenia mesta Trebišov 

o poskytovaní dotácií, patrí mestskému zastupiteľstvu kompetencia určiť celkovú sumu na 

poskytovanie dotácií na podporu rozvoja športu a telesnej kultúry, ako aj všeobecne prospešných 

služieb a všeobecne prospešných alebo verejnoprospešných účelov. V materiáli vám predkladáme 

návrh na určenie sumy finančných prostriedkov vyčlenených na účely poskytovania dotácií na rok 

2023 celkovo vo výške 260.000 eur ako aj sumy dotácií na podporu jednotlivých hlavných športových 

klubov. 

Finančná komisia tento materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu ho schváliť 

v predloženej podobe.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča, o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala materiál s názvom Suma finančných 

prostriedkov vyčlenených na dotácie na rok 2023 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na 

uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  
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Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a  žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Miroslav Davala v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

A/ schvaľuje 

sumu finančných prostriedkov vyčlenených na podporu rozvoja športu a telesnej kultúry, ako aj 

všeobecne prospešných služieb a všeobecne prospešných alebo verejnoprospešných účelov na rok 

2023 vo výške 260 000,00 eur; 

 

B/ berie na vedomie 

výšku dotácií pre jednotlivé športové kluby z Fondu na podporu hlavných športových klubov pre rok 

2023 v celkovom objeme 239 200,00 eur v nasledujúcej štruktúre: 

 

- SLAVOJ TREBIŠOV v sume .............................................................. 156 000,00 eur 

- Hokejový klub 2016 Trebišov v sume .................................................. 41 600,00 eur 

- Športový klub ZEMPLÍN Trebišov v sume .......................................... 35 100,00 eur 

- Hokejbalový klub ADLER Trebišov v sume .......................................... 6 500,00 eur 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 11) 

 

za: 22, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 2 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 15/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

Bod  č. 15 

Cenník služieb poskytovaných mestom 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 12 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Predkladáme Vám návrh Cenníka služieb poskytovaných mestom, aktualizovaný v jednotlivých 

bodoch predloženého návrhu. Tak, ako to máte v materiáli, je zvýraznený aj červenou farbou. 

V bode ZÁKLADNÉ ŠKOLY A CENTRUM VOĽNÉHO ČASU  je navrhovaná úprava na základe 

požiadaviek základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta, ktoré pri zabezpečovaní výchovno-

vzdelávacieho procesu, voľnočasových aktivít a poskytovaní možností športového vyžitia  v súčasnosti 

a do ďalšieho obdobia pre školy potrebu zvýšených bežných výdavkov, hlavne z dôvodu nárastu cien 

energií. Navrhovaná predmetná úprava cenníka pre  športové objekty škôl zohľadňuje  princíp podpory 

detí a mládeže, zvýhodnenie ceny nájmu pre športové  kluby pred fyzickými a právnickými osobami  a 

pre žiacke a mládežnícke kategórie pred dospelými.  Zároveň zmena zasahuje aj Mestské kultúrne 

stredisko,  je tam  navrhovaná úprava vo všetkých položkách o 100 % z dôvodu nárastu cien  energií. 
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A takisto CENNÍK SLUŽIEB poskytovaných formou prenájmu ihriska s umelým povrchom, t. j. 

futbalový areál Slavoj Trebišov, kde je navrhovaná úprava vo všetkých položkách o 50 % z dôvodu 

nárastu cien energií. 

Finančná komisia a Komisia školstva, kultúry a športu tento materiál prerokovali a odporúčajú 

mestskému zastupiteľstvu schváliť ho v predloženej podobe.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča, o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala Cenník služieb poskytovaných mestom 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a  žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Krucovčin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Cenník služieb poskytovaných mestom. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 12) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 16/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

Bod  č. 16 

Prevod nehnuteľného majetku mesta zámenou z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa (Mgr. Magdaléna Kolodiová a Ing. Marián Kolodi) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 13 tejto  zápisnice.  

 

 

Materiál stiahnutý z rokovania 
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Bod  č. 17 

Prevod nehnuteľného majetku mesta zámenou z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa (GREEN SIDE TV s.r.o.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 14 tejto  zápisnice.  

 

 

Materiál stiahnutý z rokovania 

 

 

 

Bod  č. 18 

Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena  

(Mgr. Magdaléna Kolodiová a Ing. Marián Kolodi) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 15 tejto  zápisnice.  

 

 

Materiál stiahnutý z rokovania 

 

 

 

Bod  č. 19 

Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena  

(Trebišovská energetická, s.r.o.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 16 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Obchodná spoločnosť Trebišovská energetická, s.r.o., v zastúpení konateľom Ing. Mražíkom, 

požiadala o uzatvorenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na zriadenie 

teplovodného napojenia plánovanej polyfunkčnej budovy OREMUS LOGMAN. Podľa predloženej 

projektovej dokumentácie sa jedná o zriadenie teplovodnej prípojky na pozemkoch v katastrálnom 

území Trebišov. Označené pozemky sú vlastníctvom mesta, sú súčasťou verejného priestranstva 

a v súčasnosti sú už zaťažené inžinierskymi sieťami. Zriadenie vecného bremena na týchto pozemkoch 

nie je v rozpore s verejným záujmom, ani s územnoplánovacími podkladmi. 

Komisia výstavby a majetku na svojom zasadnutí prerokovala uvedený materiál a odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu v Trebišove návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený. 

Konkrétnu situáciu ako aj plán máte ako súčasť materiálu v rámci uznesenia.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča, o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena (Trebišovská energetická, s.r.o.) a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na 

uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a  žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie MUDr. Iveta Čeplíková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena in rem, k častiam nehnuteľností 

nachádzajúcich sa v katastrálnom území Trebišov, zapísaných na LV č. 4170, a to pozemkov registra C 

KN, parc. č. 4422, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 18 896 m² a parc. č. 2013/30, zastavaná 

plocha a nádvorie, o výmere 2 341 m2 (ďalej len „budúce povinné pozemky“), v rozsahu podľa 

priloženého situačného nákresu, v prospech budúceho oprávneného: Trebišovská energetická, s.r.o., 

so sídlom: Poľná 2480/4, 075 01 Trebišov, IČO: 44 498 578 (ďalej len „budúci oprávnený z vecného 

bremena“), ktorého obsahom je povinnosť budúceho povinného z vecného bremena – mesta Trebišov, 

strpieť umiestnenie, výstavbu a prevádzkovanie teplovodných vedení na častiach budúcich povinných 

pozemkov v prospech budúceho oprávneného z vecného bremena za účelom teplovodného napojenia 

stavby súpisné číslo 3818, postavenej na pozemku parc. č. 2012/5 (polyfunkčná budova OREMUS 

LOGMAN). 
 

Výška jednorazovej odplaty za zriadenie vecného bremena je pri pozemných stavbách – 0,10 EUR za 

každý aj začatý m2  pozemku, ktorý je zaťažený vecným bremenom, najmenej však 100 EUR a pri 

nadzemných a podzemných vedeniach inžinierskych sietí  - 1 EURO za každý aj začatý bežný meter 

vedenia, najmenej však 100 EUR. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 13) 

 

za: 22, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 2 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 17/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

Bod  č. 20 

Zmeny a doplnky č. 8 Územného plánu mesta Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 17 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Predkladaný materiál obsahuje návrhy na obstaranie  zmien a doplnkov územného plánu mesta 

Trebišov, ktoré boli podané od apríla 2022. Navrhovateľmi sú mesto Trebišov a súkromné fyzické 

a právnické osoby. Ide o schválenia Územného plánu mesta Trebišov v roku 2011 o ôsmu zmenu 

v poradí. Predkladané návrhy sledujú komplexné využitie územia prostredníctvom vhodných 

investičných zámerov. Obstaranie a schválenie navrhovaných zmien je nevyhnutnou podmienkou pre 

realizáciu plánovaných investičných zámerov. V súlade s  § 19 zák. č. 50/1976  Z. z. o územnom 

plánovaní a stavebnom poriadku v platnom znení budú náklady na obstaranie zmien a doplnkov 

územného plánu hradené žiadateľmi. 

Komisia výstavby a majetku na zasadnutí prerokovala uvedený materiál a odporúča Mestskému 

zastupiteľstvu v Trebišove návrh na uznesenie schváliť tak, ako bol písomne predložený. 

Žiadam Ing. Petra Duča, o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  
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Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Zmeny a doplnky č. 8 Územného plánu 

mesta Trebišov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržal sa: 1, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Vážené mestské zastupiteľstvo, v súlade s článkom 7.3 rokovacieho poriadku, vám predkladám 

pozmeňujúci návrh k prerokovanému materiálu.  

Navrhujem, aby v Prílohe č. 1 uznesenia, ktorá obsahuje návrh budúcich zmien a doplnkov územného 

plánu mesta bola vynechaná zmena uvedená pod písmenom c) a to z dôvodu, že od času vypracovania 

materiálu ku dňu jeho prerokovania došlo k zmene právnych skutočností, ktoré boli podkladom pre 

vypracovanie tohto materiálu.  

Navrhujem teda, aby bol materiál schválený len v rozsahu zmien a doplnkov uvedených v Prílohe č. 1 

pod písmenami a), b), d) a e). Ďakujem.  

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže sa už nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu,  žiadam zároveň návrhovú komisiu, aby 

predniesla poslanecký návrh na uznesenie (pozri príloha č. 18). 

Najprv hlasujeme o zmene v rámci materiálu, ktorú predniesol a špecifikoval zástupca primátora. 

Nech sa páči hlasujeme o konkrétnej zmene. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 14) 

 

za: 22, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 2 

 

-  primátor   konštatoval, že zmeny boli schválené.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Poslanecký návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Miroslav Davala v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

v súlade s § 30 ods. 1 zákona č. 50 / 1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku (stavebný 

zákon) v znení neskorších predpisov obstaranie Zmien a doplnkov č. 8 Územného plánu mesta 

Trebišov na náklady žiadateľov podľa § 19 stavebného zákona v rozsahu prílohy č. 1 tohto uznesenia 

v znení pozmeňujúcich návrhov uvedených v prílohe tohto uznesenia. 

 
PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 15) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený poslanecký návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 18/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 21 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 19 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

V predloženom návrhu Všeobecne záväzného nariadenia mesta Trebišov o miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady správca rieši  čiastočné úpravy už zavedeného 

množstvového zberu komunálneho odpadu a drobného stavebného odpadu na území mesta Trebišov. 

Predkladaný návrh obsahuje nasledovné zmeny oproti platnému Všeobecne záväznému nariadeniu 

mesta Trebišov č. 173/2021 tak, ako to máte uvedené aj v Dôvodovej správe, kde ich máte presne 

vyšpecifikované. 

Finančná komisia na zasadnutí prerokovala tento materiál a odporúča Mestskému zastupiteľstvu 

v Trebišove návrh na uznesenie schváliť tak, ako bol písomne predložený. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča, zástupcu primátora o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Všeobecne záväzné nariadenie mesta 

Trebišov o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady a odporúča 

mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

V úvode odovzdávam slovo ešte JUDr. Galgoczymu k vysvetleniu niektorých veci súvisiacich 

s prejednaním a schválením všeobecne záväzného nariadenia.  

 

JUDr. Galgoczy: 

Dobrý deň všetkým. Ja by som si vás dovolil iba poinformovať ešte o skutočnosti, že piatok, pred 

koncom pracovnej doby bol mestu Trebišov doručený návrh na zmeny a doplnenie návrhu VZN pre 

rok 2023 od pani Ing. Viery Hrivňákovej a Ing. Stanislava Vneka, ktorý obsahuje, nazvem to, možno 

také technické zmeny alebo také laické prvky vnesené do všeobecne záväzného nariadenia, také 

vševysvetľujúce, čo podľa mňa do VZN nepatrí, nakoľko tieto vecí určuje zákon, poprípade jeho 

aplikačná prax. Čo je možno také dôležité a čo som si dal za povinnosť vám oznámiť je, že žiadajú aj 

zmenu v Článku 8, odvolávajú sa na nejakú petíciu starších občanov mesta, ktorá však mestu Trebišov 

nebola doručená, a ktorí žiadajú o možnosť úľavy 20 % pre osoby staršie ako xx rokov je tu uvedené, 

takže neviem to špecifikovať. Chcem povedať, že každý občan tohto mesta sa môže vyjadriť k návrhu 

VZN. Mesto Trebišov mu dáva priestor a lehotu. Lehota na pripomienkovanie tohto VZN uplynula 5. 

decembra, pričom návrh týchto zmien bol doručený až 9. decembra v popoludňajších hodinách. Chcel 

som vás len informovať, nakoľko tieto návrhy vyplývajú možno aj z rokovania zástupcov mesta, 

zamestnancov mesta s pani Ing. Hrivňákovou a s pánom Ing. Vnekom a tieto debaty prebiehajú už cca 

dva roky dozadu, kde stále si niečo vysvetľujeme o niečom bojujeme, ale nemá to žiadny zásadný 

význam pre text tohto VZN. Takže, chcel som vás len poinformovať, že také návrhy tu sú, prišli síce 

neskoro, takže sme veľmi nestihli už doručiť, ale v zásade za mňa nemajú nejaký extra vplyv na to, čo 

ideme dnes schvaľovať.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ja už len doplním a vlastne potvrdím slová pána JUDr. Galgoczyho, tie pracovné stretnutia sa 

uskutočnili. Jedno z posledných bolo za mojej účasti v prítomností obidvoch zúčastnených aj pani 

Hrivňákovej aj pána Vneka. Pokiaľ si dobre pamätám, to rokovanie prebiehalo tak, že všetky otázky, 

ktoré predložili na prerokovanie a na vysvetlenie, boli zodpovedané poverenými zamestnancami 

mesta, ktorí danú problematiku vo svojej kompetencii riešia. Snažíme sa aj v tomto prípade, ako 
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samospráva sa otvoriť v rámci svojich možností verejnosti, tzn. aj v tomto prípade išlo o vysvetlenie 

veci, kde bolo zdôraznené a tak tomu vlastne aj v prípade všeobecne záväzného nariadenia, kde bolo 

zdôraznené, že vychádzame zo zákonnej podstaty alebo vychádzame zo znenia zákona. Čiže ani my si 

svojvoľne nevysvetľujeme veci ako samospráva, ale držíme sa legislatívnej normy, ktorá musí byť 

zohľadnená vo všeobecne záväznom  nariadení.  

 

MUDr. Čeplíková: 

Môj dotaz sa týka Článku 3, konkrétne k bodu 3.2., kde sa hovorí o navýšenej zbernej nádoby pre ľudí, 

ktorí používajú inkontinenčné pomôcky a že či by sa to mohlo aj vlastne táto navýšená nádoba pre 

rodičov, ktoré majú malé detí v IBV, lebo si myslím, že majú veľký problém, čo sa týka umiestnenia 

plienok.  

 

PhDr. Čižmár: 

Pokiaľ si pamätám, túto vec sme riešili, zvažujeme takúto možnosť v spolupráci s technickými 

službami, ale ešte sa vyjadrí zástupca, Ing. Peter Duč, nech sa páči.  

 

Ing. Duč: 

Tu, pri tomto návrhu všeobecne záväzného nariadenia, bol zohľadnený ten sociálny aspekt tých ľudí, 

ktorí majú zdravotné problémy a teda sú ohrozené na svojich príjmoch a týmto spôsobom sme sa 

snažili zmierniť to ich trápenie. Čiže počas tej frekvencie vývozu 1x týždenne je im bezplatne 

odovzdaná 1 nádoba navyše, kuka nádoba 120 litrová a to práve za tým účelom, aby jednoducho bol 

umožnený zvoz tých inkontinenčných pomôcok. Ale čo sa týka zase rodín s deťmi, tak tam veľmi ani 

legislatíva na také niečo neprihliada, pretože v zmysle tých rôznych nariadení Európskej únie 

a v zmysle tej filozofie zero waste  alebo tzv.  nulový odpad, je práve cieľom, aby sa tie jednorazové 

plienky úplne eliminovali. Čím samozrejme tomu veľmi dobre rozumiem, že pre rodičov s malými 

deťmi táto informácia nie je dobrá, sám mám detí, ktoré kedysi tiež boli malé a fungovali na týchto 

jednorazových plienkach, ale bohužiaľ, filozofia Európskej únie je jasná. Čiže túto veľmi na takéto 

niečo, podpora asi nie je. Ďakujem.  

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže nikto ďalší sa nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla  

návrh na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Krucovčin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

Upozorňujem vzhľadom na to, že ide o všeobecne záväzné nariadenie, na schválenie je potrebný 

súhlas trojpätinovej väčšiny prítomných poslancov.  

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 16) 

 

za: 22, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 2 
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-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 19/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

Bod  č. 22 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o miestnych daniach 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 20 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Problematika miestnych daní v Trebišove je upravená Všeobecne záväzným nariadením mesta 

Trebišov č. 164/2019 o miestnych daniach. Predkladáme vám nové Všeobecne záväzné nariadenie 

o miestnych daniach, do ktorého sme zapracovali zmeny, týkajúce sa zvýšenia sadzieb v € u stavieb za 

m2 v katastri mesta Trebišov a časti mesta Milhostov a zmeny týkajúce sa zvýšenia sadzieb 

u pozemkov v %  v katastri mesta Trebišov a časti mesta Milhostov. 

Uvedené zmeny sú premietnuté  v Článku 3, 4, 5, 6 a 12., tzn. sadzba dane z pozemkov, u podrobnosti 

k dani zo stavieb, u podrobnosti k dani z bytov, oslobodenie od dane a zníženie dane a spoločné 

ustanovenia pre miestne dane.   

Vzhľadom na uvádzané zmeny prekladáme na schválenie nové znenie VZN o miestnych daniach. 

Finančná komisia tento materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť ho 

v predloženej podobe.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča, zástupcu primátora o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Všeobecne záväzné nariadenie mesta 

Trebišov o miestnych daniach a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, 

ako je písomne predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla  návrh na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie MUDr. Iveta Čeplíková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o miestnych daniach. 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 17) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 20/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

Bod  č. 23 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 21 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Návrh nového Všeobecne záväzného nariadenia mesta Trebišov o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a drobnými stavebnými odpadmi na území mesta reflektuje na legislatíve zmeny a zároveň na vývoj 

odpadového hospodárstva v rámci mesta Trebišov. Zákon o odpadoch upravuje, čo má mesto vo 

všeobecne záväznom nariadení regulovať. Toto všeobecne záväzné nariadene upravuje podrobnosti o 

nakladaní so zmesovým komunálnym odpadom, objemným odpadom, odpadom s domácností 

s obsahom nebezpečných látok, drobným stavebným odpadom, s odpadmi z obalov a neobalových 

výrobkov, elektroodpadmi z domácností, prenosnými batériami a akumulátormi, biologicky 

rozložiteľným komunálnym odpadov zo záhrad a parkov, biologicky rozložiteľným kuchynským 

odpadom z domácností a prevádzkovateľov kuchyne, jedlými olejmi a tukmi, nespotrebovanými 

veterinárnymi a humánnymi liekmi a zdravotníckymi pomôckami, takisto odpadovými pneumatikami, 

odpadovým drevom, textilom a šatstvom, s odpadom zo žúmp a septikov, a takisto aj o školskom 

zbere. Ďalej upravuje podrobnosti o umiestnení zberných nádob na komunálny odpad, školskom zbere, 

obecnej kompostárni, zbernom dvore, nezákonne umiestnenom odpade a všeobecných povinnostiach 

a zákazoch. Mesto Trebišov má na svojom území zavedený množstvový zber zmesového 

komunálneho odpadu, a to z dôvodu jednak znižovania produkcie odpadov, ale aj šetrenia nákladov 

občanov. Tento návrh všeobecne záväzného nariadenia mesta súvisí s úpravou Všeobecne záväzného 

nariadenia mesta Trebišov o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady a zároveň reflektuje na zmeny, ktoré súvisia so zmenami v nastaveniach systému 

zberu komunálnych odpadov a drobných stavebných odpadov na území mesta. 

Komisia výstavby a majetku na svojom zasadnutí prerokovala vyššie uvedený materiál a odporúča 

mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako bol písomne predložený.   

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Všeobecne záväzné nariadenie mesta 

Trebišov o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi a odporúča 

mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Prv, než ukončím diskusiu k uvedenému bodu, chcem sa poďakovať za spoluprácu v oblasti aj tejto 

problematiky, hlavne Technickým službám mesta Trebišov, vedeniu a zamestnancom, ktorí hlavne 

v tejto oblasti vykonali za posledné obdobie veľký kus práce, čo sa odrazilo aj v spôsobe a výsledkoch 

separácie odpadu na území mesta Trebišov. Takisto sa chcem poďakovať vedeniu mesta Trebišov, aj 

bývalej pani zástupkyni, ktorá túto problematiku mala vo svojej gescii, vedúcim príslušných oddelení 

aj referentom. Čo je podstatné, mesto Trebišov v tejto oblasti vyvíja ďalšie aktivity, okrem toho, že 

realizujeme výstavbu modernej kompostárne, sme v štádiu podania žiadosti na Zberný dvor. Takisto 

už ako ste mali možnosť zaznamenať v predchádzajúcom období bol zrealizovaný aj nákup novej 

techniky. Súčasťou projektu Kompostáreň je ďalšia nová technika, ktorá bude slúžiť občanom mesta 

k tomu, aby sme znížili celkový objem zmiešaného odpadu a zvýšili percentá separovaných zložiek. 

No a čo je podstatné, tak treba aj pozitívne hodnotiť prístup občanov mesta vzhľadom na realizovanú 

investíciu v podobe stojísk, ktoré dnes už poskytujú úplne iný komfort ako tomu bolo pred niekoľkými 

rokmi, čo nám referujú aj zástupcovia jednotlivých sídliskových častí a myslím, že sa to prejavuje aj 

v celkových číslach, či už v separácii odpadu alebo potom konkrétnej estetike toho prostredia, čistoty 

v ich blízkosti. Tak zato sa chcem poďakovať aj v mene vedenia mesta. 

Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Ja by som len chcel tvoje slová pán primátor ešte viac rozvinúť, čo sa týka tej zvýšenej disciplíny 

občanov alebo obyvateľov mesta Trebišov, ktorí za uplynulé obdobie sa konečne aktívne začali 

zaoberať separáciou odpadu a samozrejme v spolupráci s vedením technických služieb, ktoré fakt 

vykonávali tú prácu separácie alebo doseparácie odpadu, naozaj efektívne a účinne, tak to percento 

separácie sa konečne posunulo tým lepším smerom. Ešte dva roky dozadu alebo pred rokom teda ešte, 

sme boli najhoršou samosprávou na Slovensku niekde na úrovni do 25 % miery vyseparovania a teraz 

podľa nejakých predbežných čísel by sme vedeli ísť do intervalu 30-40 %, možnože podľa slov pána 

riaditeľa až do intervalu nad 40 %, čím sa vlastne posunieme na tú úroveň, ako sú všetky okolité 

mestá, či už Vranov, Humenné, Michalovce, Rožňava, všetci ostatní to majú zhruba na tej úrovni až do 

tých 50 %. My sme trošku zaostávali, trošku dosť, ale ešte raz, vďaka patrí obyvateľom, či už 

bytových domov, ale najmä rodinných domov, kde tam je naozaj vidieť, že poctivo sa, keď sa 

vykonáva zber separovaných zložiek odpadu, tak ľudia pred svoje domy v sáčkoch uvedené druhy 

odpadov vykladajú, technické služby to zoberú odseparujú proste tak, jak by to malo fungovať. Stále je 

čo zlepšovať, verím tomu, že ľudia pochopili dôležitosť separácie odpadu nielen preto, že to je úlohou 

alebo našim predsavzatím, ako vedenia mesta a poslancov, ale aj kvôli tomu, že je to určitá idea 

a filozofia aj Európskej únie a koniec - koncov musíme sa aj my snažiť pre budúce generácie zanechať 

tu planétu obývateľnú a ten odpad je naozaj obrovský problém. Čiže ešte raz ďakujem občanom, že tí, 

ktorí sa aktívne podieľajú na separácií ďakujem. A tým, ktorí to ešte tak nerobia, tak by som ich chcel 

poprosiť, aby začali aj oni aktívne separovať odpad. Ďakujem.  

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže nikto ďalší sa nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla  návrh na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Miroslav Davala v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 

stavebnými odpadmi. 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 18) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 21/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

Bod  č. 24 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o určení výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení na rok 2023 

Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 22 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

V zmysle § 6 ods. 12 písm. c) zákona č. 596/2003 Z. z. v znení neskorších predpisov určí obec 

všeobecne záväzným nariadením výšku finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na 

žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy, školského klubu detí pri základnej škole, 

zariadenia školského stravovania a centra voľného času na príslušný kalendárny rok. Výška dotácie na 

dieťa alebo žiaka v zriaďovateľskej pôsobnosti obce na rok 2023 sa oproti roku 2022  zmenila 

u jednotlivých škôl a školských zariadení tak, ako to máte aj uvedené v tabuľke v Dôvodovej správe.  

Finančná komisia a Komisia školstva, kultúry a športu predmetný materiál prerokovala a  odporúča 

mestskému zastupiteľstvu schváliť v predloženej podobe.  

Ja len pripomínam, že tieto návrhy, ktoré sú predložené v podobe uznesenia sú predrokované 

a spracované oddelením školstva a potom predložené aj komisii školstva ako výstupný materiál, ktorý 

vychádza z analýzy potrieb jednotlivých škôl a školských zariadení. Čiže v praxi povedané, snažíme sa 

zariadiť tak, aby financovanie týchto škôl a školských zariadení nebolo ohrozené a riešili sme osud 

jednotlivo každej školy zvlášť. Takže prihliadame na špecifické záležitostí týchto zariadení.    

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Všeobecne záväzné nariadenie mesta 

Trebišov o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení na 

rok 2023 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu. Zároveň upozorňujem, že aj v tomto prípade ide 

o všeobecne záväzné nariadenie, kde sa na schválenie vyžaduje súhlas minimálne trojpätinovej väčšiny 

prítomných poslancov. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla  návrh na uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Krucovčin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

a žiaka škôl a školských zariadení na rok 2023. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 19) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 22/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

Bod  č. 25 

Dodatok č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu  mesta Trebišov č. 129/2013 

o parkovaní a státí vozidiel na miestnych komunikáciách a ostatných verejných 

priestranstvách 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 23 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

V predloženom návrhu Dodatku č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov č. 129/2013 

o parkovaní a státí vozidiel na miestnych komunikáciách a iných verejných priestranstvách, sme pre 

účely vyššie spomenutého nariadenia zadefinovali termín „obytnej zóny“ a bližšie špecifikovali 

podmienky na vyhradené trvalé parkovanie. Účelom tejto zmeny je vylúčiť možnosť prenajať si 

parkovacie miesto najmä na sídliskových parkoviskách v prípadoch, že má fyzická osoba podnikateľ 

alebo právnická osoba miesto podnikania, resp. sídlo na adrese svojho trvalého pobytu. Vyhradiť si 

trvalé parkovanie zostáva naďalej možné na parkoviskách a parkovacích plochách nachádzajúcich sa 

pri nehnuteľnosti, v ktorej podnikateľ vykonáva svoju podnikateľskú činnosť. Dôvodom je 

preťaženosť parkovacích plôch na sídliskách, ako aj obmedzenosť parkovacích plôch v meste 

a neustále sa zvyšujúci počet vozidiel.   

Ja len uvediem, že vychádzame aj z celkových potrieb, sídliskových potrieb, ktoré sa stretávajú 

s týmto problémom, a ktoré aj vami poslancami mestského zastupiteľstva sú dlhodobo interpelované 

ako problémový jav, práve v týchto sídliskových častiach mesta.  

Finančná komisia a Komisia výstavby a majetku predmetný materiál prerokovala a  odporúča 

mestskému zastupiteľstvu schváliť v predloženej podobe.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Dodatok č. 2 k Všeobecne záväznému 

nariadenie mesta Trebišov č. 129/2013 o parkovaní a státí vozidiel na miestnych komunikáciách 

a ostatných verejných priestranstvách a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie 



Strana 36 z 52 

schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu. Zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla  návrh na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie MUDr. Iveta Čeplíková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Dodatok č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov č. 129/2013 o parkovaní a státí 

vozidiel na miestnych komunikáciách a ostatných verejných priestranstvách.  

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 20) 

 

za: 21, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 3 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 23/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

Bod  č. 26 

Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu  mesta Trebišov č. 177/2022 

o určení výšky príspevkov v školách a školských zariadeniach 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 24 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Zriaďovateľ školských jedální a výdajných školských jedální má, v zmysle zákona  č. 245/2008 Z. z. 

o výchove a vzdelávaní v znení neskorších predpisov, kompetenciu prostredníctvom všeobecne 

záväzného nariadenia rozhodnúť a určiť príspevok zákonného zástupcu dieťaťa na čiastočnú úhradu 

nákladov za stravovanie a to vo výške príspevku nákladov na nákup potravín a výške príspevku na 

režijné náklady, podľa reálnych finančných potrieb týchto zariadení školského stravovania. Návrh 

dodatku č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov č. 177/2022 o určení výšky 

príspevkov v školách a školských zariadeniach vychádza z  požiadaviek väčšiny riaditeľov a riaditeliek 

a  vedúcich stravovacích zariadení materských a základných škôl, ako aj potreby určiť príspevok 

zákonného zástupcu dieťaťa za stravovanie, v súvislosti so zmenou finančných pásiem na nákup 

potravín, platných od 01. 01. 2023. Je preto nevyhnutné opätovne reagovať  na dynamiku cien a 

medziročný rast viac ako 25 % v prípade nárastu cien potravín, ale aj výrobných vstupov, t. j. 

prevádzkových a osobných nákladov spojených s prípravou jedál.  Z dôvodov, aby naďalej skladba 
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jedálneho lístka zodpovedala zásadám jeho zostavovania, príprava jedál aktuálnym materiálno-

spotrebným normám a receptúram a aby bolo možné plniť odporúčané výživové dávky pre všetky 

vekové kategórie stravníkov, navrhujeme s účinnosťou od 01. 01. 2023  zmeny príspevkov tak, ako ich 

máte uvedené v Dôvodovej správe.   

Finančná komisia a Komisia školstva, kultúry a športu predmetný materiál prerokovali a  odporúčajú 

mestskému zastupiteľstvu schváliť v predloženej podobe.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému 

nariadenie mesta Trebišov č. 177/2022 o určení výšky príspevkov v školách a školských zariadeniach 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla  

návrh na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Miroslav Davala v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov č. 177/2022 o určení výšky 

príspevkov v školách a školských zariadeniach.  

  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 21) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 24/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 27 

Príspevok za stravovanie dieťaťa v Mestských detských jasliach 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 25 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Týmto bodom nadväzujeme na schválené  uznesenie. V nadväznosti na návrh Dodatku č. 1 

k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov č. 177/2022 o určení výšky príspevkov v školách 

a školských zariadeniach predkladáme Návrh príspevku za stravovanie dieťaťa v mestských detských 

jasliach. Celodenná strava detí v jasliach, t. j. hlavné a doplnkové jedlá desiata, obed, olovrant, je 

zabezpečovaná Školskou jedálňou pri Materskej škole na Škultétyho ulici v Trebišove, v súlade so 

všeobecne záväznými právnymi predpismi pri dodržiavaní hygienických noriem a požiadaviek pre 

prípravu, výrobu, manipuláciu, prevoz a výdaj jedál pre danú vekovú kategóriu stravníkov. Návrhom 

Dodatku č.1 k všeobecne záväznému nariadeniu dochádza k zmene výšky príspevku za stravovanie 

dieťaťa v materských školách zriadených mestom, z dôvodu určenia nových finančných pásiem na 

nákup potravín, zverejnených na stránke ministerstva školstva  pre všetky vekové kategórie stravníkov. 

Práve na základe týchto skutočností  navrhujeme upraviť  Príspevok za stravovanie  dieťaťa  

v Mestských detských jasliach, zo sumy  1,54 €  na 2,10 € s účinnosťou od 1. januára 2023. 

Komisia školstva, kultúry a športu tento materiál prerokovala a  odporúča mestskému zastupiteľstvu 

schváliť v predloženej podobe.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Príspevok za stravovanie dieťaťa 

v Mestských detských jasliach a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, 

ako je písomne predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla  

návrh na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Krucovčin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

A/ zrušuje 

s účinnosťou od 01. 01. 2023  uznesenie  Mestského zastupiteľstva v Trebišove  č. 479/2022  zo  dňa 

20. 06. 2022  v časti C/ schvaľuje „Príspevok za stravovanie dieťaťa v Mestských detských jasliach, T. 

G. Masaryka 2229/36, Trebišov vo výške 1,54 € s účinnosťou od 01. 08. 2022“; 

 

B/ schvaľuje 

Príspevok za stravovanie dieťaťa v Mestských detských jasliach, T. G. Masaryka 2229/36, Trebišov vo 

výške 2,10 € s účinnosťou od 01. 01. 2023. 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 22) 

 

za: 22, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 2 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 25/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

Bod  č. 28 

Dodatok č. 2 k Rokovaciemu poriadku mestskej rady 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 26 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Z dôvodu zvyšovania úrovne transparentnosti zasadnutí mestskej rady, ako aj jej jednotlivých úkonov, 

sme pripravili Dodatok č. 2 k Rokovaciemu poriadku mestskej rady. 

Predmetom dodatku je zakotvenie zásady verejnosti rokovaní mestskej rady a z toho vyplývajúca 

povinnosť zverejniť pozvánku na rokovanie rady pre verejnosť na úradnej tabuli.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Dodatok č. 2 k Rokovaciemu poriadku 

mestskej rady a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla  

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie MUDr. Iveta Čeplíková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Dodatok č. 2 k Rokovaciemu poriadku mestskej rady. 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 23) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 26/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

Bod  č. 29 

Záznam Najvyššieho kontrolného úradu Slovenskej republiky o výsledku kontroly 

Projekty zamerané na zlepšenie energetickej efektívnosti v podmienkach miestnej 

samosprávy KA-029/2022/1090 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 27 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

V mesiacoch február až jún 2022 vykonal Najvyšší kontrolný úrad Slovenskej republiky   kontrolu 

projektov zameraných na zlepšenie energetickej efektívnosti v podmienkach miestnej samosprávy 

v rokoch 2014 - 2020. Účelom kontroly bolo preverenie vynaložených finančných prostriedkov 

určených na realizáciu opatrení na zlepšenie energetickej efektívnosti pri prevádzke verejných budov. 

Na základe výsledkov pred a po implementácii projektov energetickej efektívnosti v budovách mesta 

Najvyšší kontrolný úrad Slovenskej republiky konštatoval, že mesto Trebišov bolo úspešné pri 

znižovaní spotreby energií v budovách mesta. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala Záznam Najvyššieho kontrolného úradu 

Slovenskej republiky o výsledku kontroly Projekty zamerané na zlepšenie energetickej efektívnosti 

v podmienkach miestnej samosprávy KA-029/2022/1090   a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh 

na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  
 

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla  

návrh na uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Miroslav Davala v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Záznam Najvyššieho kontrolného úradu Slovenskej republiky o výsledku kontroly Projekty zamerané 

na zlepšenie energetickej efektívnosti v podmienkach miestnej samosprávy  KA-029/2022/1090. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 24) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 27/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

Bod  č. 30 

Odvolanie a delegovanie zástupcov zriaďovateľa v radách škôl a školských 

zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 28 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

V súlade s ustanovením § 25 ods. 5 a ods. 12 písm. h) zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe 

v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov a Vyhlášky Ministerstva školstva SR č. 230/2009 Z. z., ktorou sa určujú podrobnosti 

o spôsobe ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, o ich organizačnom a  finančnom 

zabezpečení, zriaďovateľ navrhuje odvolať a delegovať zástupcov zriaďovateľa v radách  škôl 

a školských zariadení. Tento materiál je vám predkladaný na rokovanie zastupiteľstva na schválenie aj 

z dôvodu, že došlo k obmene zloženia zastupiteľstva mesta Trebišov a týmto reflektujeme na skutkový 

stav, ktorý súvisí so súčasným zložením. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala materiál s názvom Odvolanie a delegovanie 

zástupcov zriaďovateľa v radách škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Trebišov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla  

návrh na uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Krucovčin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

1. Odvolanie Mgr. Viery Mokáňovej a Ing. Dušana Biža,  

delegovanie PhDr. Daniely Feckovej a Ladislava Ivana ako zástupcov zriaďovateľa v Rade školy pri 

Základnej škole Pribinova 34, Trebišov, 

2. Odvolanie Mgr. Viery Mokáňovej a Mgr. Jindřicha Sosnu,  

delegovanie Ing. Dušana Biža a Mgr. Lenky Janokovej ako zástupcov zriaďovateľa v Rade školy pri 

Základnej škole M. R. Štefánika 910/51, Trebišov, 

3. Odvolanie Ing. Jozefa Gazdaga, PhDr. Daniely Feckovej a MUDr. Ľudmily Vasilkovej, delegovanie 

RNDr. Slavomíra Partilu, Jána Kacina a MUDr. Lukáša Ždija ako zástupcov zriaďovateľa v Rade 

školy pri Základnej škole Komenského 1962/8, Trebišov, 

4. Odvolanie Bc. Jozefa Gedeona a Mgr. Jindřicha Sosnu, 

delegovanie MVDr. Ivana Hrdlíka a Ing. Jozefa Gazdaga ako zástupcov zriaďovateľa v Rade školy pri 

Základnej škole I. Krasku 342/1, Trebišov, 

5. Odvolanie Mgr. Martina Begalu a MVDr. Ivana Hrdlíka, 

delegovanie MUDr. Márie Hurčíkovej a PhDr. Mareka Demetera ako zástupcu zriaďovateľa v Rade 

školy pri Materskej škole Komenského 1964/11, Trebišov, 

6. Odvolanie Ing. Petra Bobíka a MUDr. Dušana Tomka, 

delegovanie Vladimíra Horňáka a  Jána Kacina ako zástupcov zriaďovateľa v Rade školy pri 

Materskej škole Hviezdoslavova 422/3 , Trebišov, 

7. Odvolanie Ladislava Ivana, 

delegovanie PhDr. Beáty Kereštanovej ako zástupcu  zriaďovateľa v Rade školy pri Materskej škole 

Škultétyho 1031/26 , Trebišov, 

8. Odvolanie Ing. Gejzu Goreho, Ing. Jaroslava Sotáka a MUDr. Ľudmily Vasilkovej, 

delegovanie Ing. Mariána Kolesára, Mgr. Lenky Janokovej a Magdalény Haburovej ako zástupcov 

zriaďovateľa v Rade školského zariadenia pri Centre voľného času T. G. Masaryka 2229, Trebišov. 

  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 25) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 28/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 31 

Organizačno-technické zabezpečenie referenda v roku 2023 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 29 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Prezidentka Slovenskej republiky Rozhodnutím č. 362/2022 Z. z. zo dňa 04. 11. 2022  podľa čl. 95 

ods. 1 a čl. 102 ods. 1 písm. n) Ústavy Slovenskej republiky a podľa § 20 a § 202 zákona č. 180/2014 

Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov, na základe petície občanov prijatej 24. 08. 2022 vyhlásila referendum a určila 

deň jeho konania na sobotu  21. januára 2023. Referendum sa koná od 07.00 h rána do 22.00 h večer. 

Vláda Slovenskej republiky na svojom zasadnutí dňa 9. novembra 2022 schválila Uznesením č. 701 

Harmonogram organizačno-technického zabezpečenia referenda vyhláseného na sobotu 21. januára 

2023. V súvislosti s plnením úloh uložených v Harmonograme organizačno-technického zabezpečenia 

referenda v roku 2023 vypracovalo mesto Trebišov v stanovenej lehote harmonogram organizačno-

technického zabezpečenia referenda  na podmienky mesta, primátor mesta utvoril volebné okrsky, 

určil volebné miestnosti a zamestnancov zodpovedných za organizačno-technické zabezpečenie 

referenda tak, aby jeho príprava bola zabezpečená v súlade s platnou právnou úpravou. Na základe 

plnenia úloh, vyplývajúcich pre obce, uložených týmto harmonogramom, bude ďalší súbor činností 

zameraný na tlač a distribúciu oznámení pre voličov mesta, školenie členov  okrskových volebných 

komisií, prípravu 19 volebných miestností, spracovanie výsledkov hlasovania, archiváciu volebnej 

dokumentácie, úhradu odmien členom a zapisovateľom okrskových volebných komisií a ďalších 

súvisiacich činností.     

Ja len pripomínam, že v rámci Dôvodovej správy a priloženého materiálu, máte celý Harmonogram 

vyšpecifikovaný obsahovo, aj s poverenými osobami a termínmi, ktoré sme povinní dodržať.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Organizačno-technické zabezpečenie 

referenda v roku 2023 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla  

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie MUDr. Iveta Čeplíková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Organizačno-technické zabezpečenie referenda v roku 2023. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 
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Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 26) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 29/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

Bod  č. 32 

Plán zasadnutí mestského zastupiteľstva na rok 2023 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 30 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Začiatok zasadnutia mestského zastupiteľstva je stanovený na 9.00 h ráno. Plán zasadnutí mestského 

zastupiteľstva, konkrétne termíny máte uvedené v prílohe, ide o 20. február 2023, 17. apríl 2023, 19. 

jún 2023, 25. september 2023 a 12. december 2023. Na zasadnutí mestského zastupiteľstva sú 

zaradené ako stále body: Otvorenie, Schválenie programu, Voľba návrhovej komisie a určenie 

overovateľov, Interpelácie a podnety poslancov, Diskusia, Rôzne a Záver. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Plán zasadnutí mestského zastupiteľstva na 

rok 2023 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla  

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Miroslav Davala v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Plán zasadnutí mestského zastupiteľstva na rok 2023. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 
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Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 27) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 30/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

Bod  č. 33 

Informatívna správa o priebehu výstavby nájomných bytov na sídlisku Juh            

v Trebišove 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 31 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako to bolo dobrým zvykom aj v predchádzajúcom funkčnom období, aj tentoraz počas tohto 

funkčného obdobia vám budeme prinášať informatívne správy z najväčších investičných akcií mesta, 

kde ako poslanci sa priamo zúčastňujete aj aktívne v rámci kontrolných dní, ktoré sú určené v určený 

deň mesiaca, práve na vašu účasť. V tomto prípade v bode 33. sa prejednáva Informatívna správa 

o priebehu výstavby nájomných bytov, k čomu máte priloženú textovú podobu o priebehu výstavby 

a takisto aj obrazovú prílohu, ktorá dokumentuje momentálny stav.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Informatívnu správu o priebehu výstavby 

nájomných bytov na sídlisku Juh v Trebišove a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na 

uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla  

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Krucovčin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu o priebehu výstavby nájomných bytov na sídlisku Juh v Trebišove.  
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 28) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 31/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

Bod  č. 34 

Informatívna správa o priebehu výstavby stavby Kompostárne Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 32 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Podobne ako tomu je v prípade výstavby nájomného bývania, ide o jednu z najväčších investícii mesta 

za posledné roky, ktorá sa realizuje hlavne na zlepšenie odpadovej politiky mesta a čerpáme na ňu 

finančné prostriedky z prideleného nenávratného finančného príspevku Ministerstva životného 

prostredia. 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Informatívnu správu o priebehu výstavby 

stavby Kompostárne Trebišov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, 

ako je písomne predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu.  

 

Ing. Duč: 

Ja by som možno taký stručný exkurz do histórie spravil, pretože predchádzajúce zastupiteľstvo, 

myslím ešte to, ktoré pôsobilo vo funkčnom období 2015-2018, nepodporilo vtedajší návrh na 

zriadenie mestskej kompostárne. Našťastie v nasledujúcom období funkčnom, tzn. 2018-2022, bola 

opätovne vypísaná výzva na predkladanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok, na ktorú mesto 

reflektovalo. Samozrejme veľká vďaka patrí aj tomu poslaneckému zboru, ktorý tu v tých rokoch 

2018-2022 pôsobil a schválil tú žiadosť o príspevok vo výške 3 milióny eur z eurofondov a z tohto 

balíka financií sa financuje celá rekonštrukcia stavby, teda zhotovenie stavby, plus zakúpenie 

potrebnej technológie, tzn. rôzne traktory, nakladače, vlečky a tak podobne. Chcem tým povedať len 

jednu vec panie poslankyne a páni poslanci a srdečne vás pozvať na najbližšie, to oznámi pán 

prednosta SMS a mailom na najbližší kontrolný deň, kde si hlavne túto strategicky dôležitú investíciu 

môžete prísť pozrieť ako prebieha realizácia, pretože i keď to nie je až také atraktívne, lebo týka sa to 

len odpadu, ale aj z pohľadu samotnej výšky, to nie je až tak veľa, pretože napr. bytovky sú podstatne 

vyššia investícia, ako tie 3 milióny na kompostáreň, ale je to najdôležitejšia investícia z pohľadu 

fungovania odpadového hospodárstva v meste Trebišov, pretože až sa tá kompostáreň zrealizuje, tak 

občania aj bytových domov, aj rodinných domov dostanú vedierka s recyklovateľnými sáčkami  a celý 

kuchynský odpad aj varený, tzn. aj mliečne produkty, varená zelenina, varené mäso, dokonca aj kosti 



Strana 47 z 52 

z hydiny, to všetko bude vedieť byť kompostovateľné bez zápachu, pretože to prejde hygienizačnou 

jednotkou a jednoducho ešte viac týmto zvýšime mieru separácie a do tých kuka nádob skutočne, ak 

ľudia budú svedomito separovať, tak tam odložia už len napr. už spomínané inkontinenčné pomôcky, 

plienky alebo nejaké nerecyklovateľné hygienické potreby. Čiže vieme ísť s percentom ešte viac hore 

a pomôže nám to aj do budúcna z toho titulu, že aj ten poplatok, ktorý bude vyrubovaný sa naďalej 

navyšovať nebude, pretože tie náklady na spracovanie odpadu sú enormne vysoké a podľa filozofie 

Európskej únie tuším od roku 2050 na skládku už nebude môcť putovať žiaden odpad. To znamená, 

musíme sa naučiť fakt efektívne a maximálne separovať a hovorím, strategicky veľmi dôležitý, možno 

najdôležitejší projekt mestskej kompostárne nám k tomu veľmi výrazne pomôže. Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ja už len doplním, že v istom časovom horizonte bude poskytovaná aj bezplatná služba občanom 

mesta, tzn., že si budú môcť tento kompost na vlastné spracovanie, či už v záhradách úžitkových alebo 

okrasných aj vyzdvihnúť priamo v kompostárni bezplatne.  

 

Otváram ešte diskusiu pre ďalších, kto sa chce prihlásiť.  

Ak nie, končím diskusiu k uvedenému bodu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla  

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie MUDr. Iveta Čeplíková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu o priebehu výstavby stavby Kompostáreň Trebišov. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 29) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 32/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 35 

Správa o výsledku kontroly činnosti strediska Mestskej vnútornej ochrany 

Trebišov 
Predkladá: Ing. Ľubomír Princík, hlavný kontrolór. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 33 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, odovzdávam slovo hlavnému kontrolórovi. 

 

Ing. Princík: 

Dobrý deň prajem. V predloženej správe sú uvedené výsledky kontroly takmer všetkých činností, ktoré 

vykonáva stredisko Mestskej vnútornej ochrany Trebišov za obdobie rokov 2020 a 2021. 

Skontrolované boli napríklad personálna a mzdová evidencia, plnenie rozpočtu podprogramu, ktoré sú 

v zodpovednosti strediska Mestskej vnútornej ochrany, evidencia dochádzky zamestnancov strediska, 

evidencia činnosti pracovnej skupiny, ktorá spadá pod stredisko Mestskej vnútornej ochrany, evidencia 

pokladne  Mestskej vnútornej ochrany. V rámci kontroly bolo overené aj vypracovanie smerníc 

a evidencií súvisiacich s protipožiarnymi opatreniami, s civilnou ochranou. Keďže stredisko Mestskej 

vnútornej ochrany Trebišov zabezpečuje aj preventívnu činnosť pri ochrane pred požiarmi a na úseku 

civilnej ochrany obyvateľstva. Pri kontrole neboli zistené žiadne závažné nedostatky, drobné 

nedostatky sa vyskytli pri kontrole pokladne, konkrétne pri evidencii vstupných čipov na multifunkčné 

ihrisko na sídlisku Juh. Tieto nedostatky boli počas  výkonu kontroly odstránené. V odporúčaniach 

upozorňujem na potrebu aktualizovať internetovú stránku mesta v sekcii stredisko Mestskej vnútornej 

ochrany, nakoľko sú tam uvedené už staré informácie ešte z čias založenia strediska Mestskej 

vnútornej ochrany.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme. Prv, než otvorím diskusiu, požiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady 

k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Správu o výsledku kontroly činnosti 

strediska Mestskej vnútornej ochrany Trebišov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na 

uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa už nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla  

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Miroslav Davala v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Správu o výsledku kontroly činnosti strediska Mestskej vnútornej ochrany Trebišov. 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 30) 

 

za: 22, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 2 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 33/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

Bod  č. 36 

Správa o výsledku kontroly plnenia uznesení Mestského zastupiteľstva v Trebišove 

za rok 2021 
Predkladá: Ing. Ľubomír Princík, hlavný kontrolór. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 34 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Odovzdávam slovo hlavnému kontrolórovi. 

 

Ing. Princík: 

V tejto správe je uvedený prehľad prijatých uznesení podľa zasadnutí mestského zastupiteľstva, ako aj 

prehľad podľa plnenia jednotlivých uznesení. Podrobnejšie informácie sú o čiastočne splnených 

uzneseniach, zrušených uzneseniach, zmenených uzneseniach, ako aj o uzneseniach, ktoré sú v plnení. 

Prílohou správy je zoznam prijatých uznesení z roku 2021 a to podľa čísla uznesenia, dátumu, 

predmetu a charakteru plnenia uznesenia. V tomto zozname sú jednotlivé uznesenia uvedené vo forme 

hypertextových odkazov s presmerovaním na uznesenie uložené na internetovej stránke mesta. Pri 

kontrole plnenia uznesení za rok 2021 neboli zistené žiadne závažné nedostatky. V odporúčaniach tak, 

ako každý rok odporúčam zabezpečiť plnenie tých uznesení, ktoré sú v štádiu vybavovania, resp. 

termín plnenia, ktorých trvá. Tiež je potrebné pravidelne informovať poslancov mestského 

zastupiteľstva o stave predkladaných žiadostí na jednotlivé projekty, tzn. či žiadosť bola schválená, 

neschválená alebo proces stále prebieha.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Správu o výsledku kontroly plnenia 

uznesení Mestského zastupiteľstva v Trebišove za rok 2021 a odporúča mestskému zastupiteľstvu 

návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla  

návrh na uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Krucovčin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Správu o výsledku kontroly plnenia uznesení Mestského zastupiteľstva v Trebišove za rok 2021.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 31) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 34/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

Bod  č. 37 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Trebišov na 1. polrok 2023 
Predkladá: Ing. Ľubomír Princík, hlavný kontrolór. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 35 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Odovzdávam slovo hlavnému kontrolórovi. 

 

Ing. Princík: 

Návrh tohto plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2023 bol vyvesený na úradnej 

tabuli mesta a zverejnený na internetovej stránke mesta v zákonnej lehote, tzn. 15 dní pred konaním 

mestského zastupiteľstva. V tejto súvislosti chcem upozorniť aj na fakt, že 13. mája na budúci rok mi 

končí 6-ročné funkčné obdobie, takže posledné kontroly predloženého plánu zostanú už na pleciach 

novozvoleného kontrolóra alebo kontrolórky.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 5. decembra 2022 prerokovala  Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

mesta Trebišov na 1. polrok 2023 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť 

tak, ako je písomne predložený.  

za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla  

návrh na uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie MUDr. Iveta Čeplíková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Trebišov na 1. polrok 2023. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 32) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 35/2022, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

Bod  č. 38 

Rôzne 

 
PhDr. Čižmár: 

Do tohto bodu nepredložil nikto z vás pani poslankyne a pánov poslancov žiaden materiál na 

prerokovanie, takisto nebol predložený ani nami vedením mesta, preto si dovolím tento bod ukončiť.  

 

 

 

 

 

Bod  č. 39 

Záver 

 

PhDr. Čižmár: 

Zároveň v súvislosti s ukončením dnešného rokovania mestského zastupiteľstva, chcem požiadať 

novozvolených poslancov mestského zastupiteľstva, aby nezabudli splniť zákonnú povinnosť 

predloženia majetkového priznania, v tejto veci ste boli kontaktovaní právnikom mesta JUDr. Ždijom. 

Zákonná lehota hovorí o presnom čase, termíne kedy toto majetkové priznanie treba predložiť ako 

novozvoleným poslancom a poslankyniam.  

Zároveň mi dovoľte poďakovať za účasť na dnešnom rokovaní, za konštruktívne pripomienky, 

podnety a interpelácie a v mene svojom, ako aj v mene mesta Trebišov a zamestnancov mesta vám 

chcem zaželať príjemné prežitie blížiacich sa vianočných sviatkov, krásneho Silvestra a úspešný rok 

2023.  
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Budeme radi, ak využijete ešte možnosť a zúčastníte sa aj kultúrnych podujatí, ktoré organizuje mesto 

Trebišov v tomto adventnom období. Konkrétne čaká nás víkendová akcia s vystúpením skupiny 

Drišľak, tak ste srdečne pozvaní, ale ten hlavný zámer je, aby ste vianočné sviatky prežili v pokoji 

v kruhu najbližších a opätovne sa stretneme približne v období na prelome mesiacov január a február 

v čase, keď sa budú pripravovať a schádzať jednotlivé komisie k príprave zastupiteľstva, prvého 

zastupiteľstva v roku 2023, ktoré sa uskutoční v druhej polovici mesiaca február.  

Ďakujem pekne a želám ešte pekný zvyšok dňa.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      PhDr. Marek Čižmár                                                              Mgr. Peter Sovák 

              primátor                                                                                   prednosta  
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